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 1 AktuAlity

Starosta města Rájec-Jestřebí podle § 15 písm. 
b) a § 29 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 
zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, 
ve znění pozdějších předpisů, a podle ust. § 14c 
písm. a) a § 15 zákona č. 247/1995 Sb., o vol-
bách do Parlamentu České republiky a o změně 
a doplnění některých dalších zákonů, ve znění 
pozdějších předpisů, oznamuje:

1.  Volby do Zastupitelstva města Rájec-Jestřebí 
a do Senátu Parlamentu České republiky se 
uskuteční v pátek 15. října 2010 od 14.00 ho-
din do 22.00 hodin a v sobotu 16. října 2010 
od 8.00 hodin do 14.00 hodin.

2.  Volby proběhnou ve volebních místnostech 
v 5 volebních okrscích.

Místem konání voleb
v okrsku č. 1
je místnost v budově gymnázia na Komenského 
ulici č. 240 – pro voliče z ulic: Fügnerova, Horní, 
Hradisko, Komenského, Budovatelů, Krátká,
Náměstí Míru, Na Vyhlídce, Pionýrská, Šafrani-
ce, Taufrova, V Úzkých, V Úvoze, Hřbitovní

v okrsku č. 2
je místnost v budově základní školy Rájec na 
Školní ul. č. 446 pro voliče z ulic: Nová, Erbe-
nova, Fučíkova, Havlíčkova, Jurkova, Lesnická, 
Ol. Blažka – část Rájec, Spešovská, Sportovní, 
Školní, Blanenská

v okrsku č. 3
je místnost v budově školy v Jestřebí na ul. 
9. května č. 72 pro voliče z ulic: Ol. Blažka – část 
Jestřebí, 9. května, Luční, Hybešova, B. Němco-
vé, Na Hrázi, V Humnech, V Zahradách, Lesní, 
Náměstí 1. máje, Vrchlického, Tichá, Jiráskova, 
Na Rybníčku

v okrsku č. 4
je místnost v obecní budově č. 77 v Holešíně
pro voliče z Holešína

O Z N Á M E N Í
o době a místě konání voleb do Zastupitelstva města Rájec-Jestřebí  

a do Senátu Parlamentu České republiky

v okrsku č. 5
je místnost v obecní budově č. 50 v Karolíně
pro voliče z Karolína

3. Informace k volbám do Zastupitelstva města 
Rájec-Jestřebí:

3.1. Voličem je občan obce, který alespoň druhý 
den voleb dosáhl věku nejméně 18 let, je 
v obci přihlášen k trvalému pobytu a jde 
o státního občana České republiky nebo 
o státního občana členského státu Evropské 
unie, pokud požádal o zápis do dodatku 
stálého seznamu voličů.

3.2. Každému voliči bude dodán nejpozději 3 dny 
přede dnem voleb hlasovací lístek pro volby 
do Zastupitelstva města Rájec-Jestřebí, ve 
dnech voleb může volič obdržet hlasovací 
lístek i ve volební místnosti.

3.3. Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy 
prokáže svou totožnost a státní občanství 
České republiky nebo státní občanství státu, 
jehož příslušníci jsou oprávněni na území 
České republiky volit.

4.  Informace k volbám do Senátu Parlamentu 
České republiky

4.1. Voličem je státní občan České republiky, 
který alespoň druhý den voleb dosáhl věku 
nejméně 18 let. Ve druhém kole může volit 
i občan České republiky, který alespoň druhý 
den konání druhého kola voleb dosáhl věku 
nejméně 18 let.

4.2.Ve volbách do Senátu Parlamentu České 
republiky může volič hlasovat též na voličský 
průkaz. Ten opravňuje k zápisu do výpisu ze 
zvláštního seznamu voličů ve dnech voleb 
ve volebním okrsku spadajícím do volebního 
obvodu, kde jsou volby vyhlášeny a v jehož 
územním obvodu je volič přihlášen k trva-
lému pobytu.

4.3. Každému voliči budou dodány nejpozději 
3 dny přede dnem konání voleb hlasovací líst-
ky pro volby do 1/3 Senátu Parlamentu České 
republiky. Ve dnech voleb může volič obdržet 
hlasovací lístky i ve volební místnosti.
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4.4. Druhé kolo voleb do 1/3 Senátu Parlamentu 
České republiky se koná v případě, že žádný 
z kandidátů nezíská v prvním kole voleb ve 
volebním obvodu, kde kandiduje, nadpolo-
viční většinu odevzdaných platných hlasů. 
Hlasování v tomto případě bude zahájeno 
šestý den po ukončení hlasování v prvním 
kole, tzn., že druhé kolo proběhne ve dnech 
22. a 23. října 2010.

5. Společná ustanovení k volbám
5.1. Každý volič se musí před hlasováním odebrat 

do prostoru určeného pro úpravu hlasovacího 

AktuAlity

Úprava hlasovacích lístků

VOlby dO ZAstupitElstVA  
měSta RáJec-JeStřebí

1.  Do Zastupitelstva města Rájec-Jestřebí bude 
voleno 17 členů.

2.  Volič obdrží 1 hlasovací lístek, na němž bude 
uvedeno 7 zaregistrovaných volebních stran.

3.  Každý volič má 17 hlasů, může je uplatnit 
všechny, jen několik nebo žádný.

4.  Úpravu hlasovacího lístku volič provede jed-
ním z těchto způsobů:
a) označí křížkem ve čtverečku v záhlaví 

sloupce před názvem volební strany pou-
ze jednu volební stranu – tímto způsobem 
hlasuje pro 17 kandidátů v pořadí jak je 
uvedeno na hlasovacím lístku,

b) označí křížkem v rámečcích před jmény 
kandidátů toho kandidáta, pro kterého hla-
suje, a to z kterékoli volební strany, nejvýše 
však 17 kandidátů – takto lze vybrat jednot-
livé kandidáty z kterékoli volební strany,

c) oba shora uvedené způsoby lze kom-
binovat: označí křížkem jednu volební 
stranu a dále v rámečku před jménem 
kandidáty z ostatních volebních stran. 
Takto je dán hlas jednotlivě označeným 
kandidátů a z označené volební strany 
tolika kandidátům v pořadí uvedeném na 

lístku/hlasovacích /lístků, jinak mu okrsková 
volební komise hlasování neumožní.

5.2. K zajištění pořádku a důstojného průběhu 
hlasování ve volební místnosti je každý 
povinen uposlechnout pokynů předsedy 
okrskové volební komise.

V Rájci-Jestřebí 10. 9. 2010

Ing. Pavel Perout v. r.
starosta

Vyvěšeno na úřední desce 10.9.2010

Volby do ZaStuPitelStVa měSta RáJec-JeStřebí
Volby do 1/3 Senátu PaRlamentu ČeSké RePubliky

15. a 16. října 2010

hlasovacím lístku kolik zbývá do celkového 
počtu 17 kandidátů.

 (Příklad: volič označí 1 volební stranu a např. 
10 kandidátů z jiných volebních stran, hlas 
dostane těchto 10 kandidátů a dále se do 
celkového počtu volených členů zastupitel-
stva započte 7 kandidátů z označené volební 
strany v pořadí od 1 do 7).

5. Neplatný je hlasovací lístek, na němž není pro-
vedena žádná úprava, např. není označena ani 
volební strana ani některý z kandidátů, hlasovací 
lístek, který není vložen do úřední obálky, přetr-
žený hlasovací lístek nebo pokud je do úřední 
obálky vloženo několik hlasovacích lístků.

Volby do Senátu PaRlamentu  
ČeSké RePubliky

1.  Hlasovací lístky pro volby do Senátu jsou 
vytištěny pro každého kandidáta samostatně. 
Na každém hlasovacím lístku je uvedeno 
číslo určené losem.

2. Hlasovací lístek se nijak neupravuje, volič 
pouze vybere hlasovací lístek pro jím vybra-
ného kandidáta a vloží jej do úřední obálky.

3. Hlas voliče je neplatný, je-li v úřední obálce 
vloženo několik hlasovacích lístků.

JUDr. Irena Třísková v. r.
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SběR ŽeleZnéHo ŠRotu

Sbor dobrovolných hasičů v Rájci oznamuje občanům, že v sobotu 9. října 2010 
provede od 8.00 hodin sběr železného šrotu v části města Rájec

Tímto žádáme občany, aby nachystali železný šrot před své domy, nejlépe v sobotu ráno 
(z důvodu zvýšených krádeží šrotu přes noc). Těžké kusy vyneseme sami.
Upozorňujeme, že ledničky neodebíráme, patří do nebezpečného odpadu.

Výbor Sboru dobrovolných hasičů v Rájci zve členy SDH na sběr železného šrotu v sobotu 
9. října 2010. Sraz členů je v 7.45. hodin v hasičské zbrojnici.

aktuality • SloVo StaRoSty

SloVo StaRoSty…

končí volební období. 
Čtyři roky života pro Město Rájec-Jestřebí. Čtyři 
roky, kdy intenzivně žijeme s vámi, s vašimi 
radostmi i starostmi. Doba, kdy jsme se mohli 
potkávat a spolupracovat. Doba, kdy jsme řešili 
obtížné situace, jako byly povodňová nebezpečí, 
větrné smrště, sesuvy. Doba, kdy jsme se ve 
vazbě na rozpočet museli vypořádat s ekono-
mickou krizí. Doba, kdy jsme s vámi chystali 
a realizovali změny, aby bylo naše město krás-
nější a bezpečnější. Doba, která přinesla nějaký 
ten šedý vlas navíc, ale i úsměv, přátelství 
a porozumění.
děkuji vám za to…
Děkuji zastupitelstvu, že se dokázalo bez ohledu 
na politickou příslušnost pracovat dobře a spo-
lečně pro naše město. Děkuji radě města, že 
věnovala práci pro město spoustu času i nad 
běžný rámec. Děkuji všem pracovníků výborů 
a komisí za pomoc a radu při řešení problémů.

Děkuji všem pracovníků osadních výborů za prá-
ci ve svém volném čase pro naše místní části.
Děkuji pracovníkům úřadu, kteří i v malém ko-
lektivu dokázali, že úřad může být pro lidi a řadu 
služeb pro občany udělat i nad rámec pracov-
ních povinností. Děkuji pracovní četě, která 
vytrvale každodenní prací dělá naše město 
hezčí a úpravnější. Děkuji členům sborů dobro-
volných hasičů, kteří nastupují obětavě do řady 
krizových a nebezpečných situací bez ohledu 
na svůj volný čas a na možná rizika. Děkuji 
pracovníkům VTS za obsáhlou práci pro udržení 
chodu vodovodů, kanalizace a ČOV. Děkuji čle-
nům spolků, sdružení a organizací – protože vy 
a vaše činnost dělá život ve městě zajímavým, 
pestrým a různobarevným.

děkuji Vám všem, kteří jste dokázali pro 
město udělat kus práce, bez ohledu na to, zda 
to někdo bude vidět, či zda to ohodnotí. Práce 
všech je na našem městě vidět.

Ing. Pavel Perout
starosta

aktuality  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . str. 1
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Podzim je vůbec zvláštní období. Připlíží se 
nepozorovaně, po krůčcích chladných přeháněk, 
po koních – podmračených dnů. Za ranních mlh 
se nízké teploty hlásí o slovo. Zahrady a pole vy-
dávají letošní úrodu. Kdo co zasadil, to sklízí.

Tak končí i volební čtyřleté období. Díky 
zastupitelstvu města, radě města, výborům, 
komisím, pracovníkům úřadu a řadě z vás, se 
nám společně podařilo udělat kus práce. A to 
potěší.

Naše město se posunulo zase o kus do-
předu. A tak naší společnou úrodou jsou reálné 
výsledky.

Pro stručnost jsou zde uvedeny akce většího 
rozsahu za čtyři roky:

2006 (konec roku)

Výstavba:
 Slavnostní otevření bytového domu na ul. Hav-

líčkova
Komunikace:
 Nové povrchy komunikací na ulici V Humnech

2007
Výstavba:
 Sběrné středisko odpadů – uvedeno do provozu
 Dokončeno hřiště s umělým povrchem za školou
 Vybudování nového osvětlení na hřbitově
 Vybudování nových cest na hřbitově
 Vybudována nová část veřejného osvětlení 

v Holešíně
Komunikace:
 Kompletní oprava chodníků a silnice – ulice 

Pionýrská
 Kompletní oprava chodníků a silnice – ulice 

Krátká
 Rekonstrukce chodníku na ulici Havlíčkova
Opravy:
 Dokončena etapa modernizace veřejn. osvětlení
 Rekonstrukce pomníku padlých
 Oprava kanalizace na ul. Pionýrská
Další akce:
 Město Rájec-Jestřebí získalo 1. místo v sou-

těži Zlatý erb – o nejlepší webové stránka 
měst v Jihomoravském kraji.

SloVo StaRoSty

2008
Komunikace:
 Nový povrch komunikací (silnice a chodníky):

- dokončení opravy nového povrchu silnice 
Lenčov – Holešín,

- nové chodníky a silnice na ul. Pionýrská
- nový povrch silnice v horní části ul. V Úz-

kých
- nový povrch před garážemi na ulici Bla-

nenská
- nové chodníky a parkovací místa na ul. 

Havlíčkova – II. etapa
- nový chodník u pomníku padlých

Výstavba:
 Inženýrské sítě v Jestřebí pro 28 rod. domů
 Nový víceúčelový sál: K-áčko
 Byly vybudovány cestičky pro pěší a posezení 

na náměstí
 Nové vybavení – prolézačky a lanovka pro děti 

– pod ulicí Na Vyhlídce
Opravy:
 Oprava povrchu podlahy v tělocvičně základní 

školy
 Další etapa výměny oken na gymnáziu
 Zateplení štítů bytových domů
Oblast zeleně:
 Byla provedena údržba prořezání a vyvázání 

stromů na ul. Horní a na náměstí
 Nová výsadba zeleně u pomníku padlých.
Další akce:
 Do majetku byla získána sokolovna v Rájci-Jes-

třebí, byla nám přidělena dotace, v prosinci 2008 
proběhlo předání staveniště a začátkem ledna 
se zahajuje kompletní rekonstrukce

2009
Komunikace:
 Nový povrch chodníků a silnic na ul.9. května – 

spolupráce s SÚS JmKr jako spoluinvestor
 Nový chodník na ul. Komenského – u náměstí
 Nový chodník na ul. V Úzkých
 Nový chodník v Holešíně
 Oprava cesty k nádrži a doplnění mříží na od 

vodnění v Karolíně
 Úprava polních cest v Jestřebí
 Úprava polní cesty Na Lukách

co PotěŠí – co ZamRZí: JSou Jen dVě StRany Jedné mince ŽiVota
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Výstavba a demolice:
 Bezbariérový vchod na radnici
 Bezbariérových vstup k bowling-baru
 Demolice RD č.36 na náměstí
 Demolice hospodářských budov u RD č.24 na 

ul. V Úzkých
 Odvodnění ul. Lesnická – nová pásová vpusť
Opravy a rekonstrukce:
 Kompletní rekonstrukce Kulturního centra Rájec-

Jestřebí – sokolovna – další tři etapy
 Oprava schodů do základní školy
 Oprava sociálních zařízení v základní škole
 Rekonstrukce osvětlení tříd na gymnáziu
 Rekonstrukce vodovodu na ul. Erbenova
 Nová dešťová kanalizace – přepojení pásové 

vpusti ul. Lesnická – jako opatření proti přívalo-
vým dešťům

Oblast zeleně:
 Kácení přerostlých stromů na ulici Školní a nová 

výsadba zeleně
 Úprava zeleně na hřbitově
 Kácení přerostlých stromů na ulici Jurkova 

a nová výsadba zeleně
 Úpravy strání po sesuvech půdy v Jestřebí
Další akce:
 Město Rájec-Jestřebí získalo svou první vlajku 

v historii města a tato byla na jaře 2009 slav-
nostně posvěcena a sbory dobrovolných hasičů 
předána městu.

 V Rájci-Jestřebí byl po mnoha letech úsilí 
a žádostí města umístěn na budově pošty 
bankomat

 Na opakovanou žádost města byla zřízena 
okružní křižovatka u Sládkových rybníků.

2010
Komunikace:
 Rekonstrukce chodníků na ul. Fügnerova
 Rekonstrukce komunikací „Na Familiích“ v Ka-

rolíně
 Dokončení nových povrchů chodníků a silnic na 

ul.9. května – město jako spoluinvestor
 Zpevnění pěší cesty u rybníka Klimšák
 Zpevnění pěší cesty ke škole
Opravy a rekonstrukce:
 Dokončení rekonstrukce „Kulturního centra“ – 

SOKOLOVNY

 Zateplení a výměna oken Základní školy v Rájci-
Jestřebí

 Výměna oken na budově radnice
 Rekonstrukce části kanalizačního potrubí na ul. 

Havlíčkova
 Výměna oken na bytovém fondu
 Další etapa výměny oken na gymnáziu

Výstavba:
 Nový průzkumný hydrogeologický vrt v Jes-

třebí
 Další doplnění nového vybavení pro děti – hřiště 

pod ulicí Na Vyhlídce

Seznam je dlouhý. Byla to práce náročná, 
ale krásná. Nesli jsme břemeno starostí, ale byla 
i radost, když se něco povedlo. Pracovat dobře 
a intenzivně je možné jen při dobré spolupráci. 
Díky za ni.

Ing. Pavel Perout
starosta

Volby do obecnícH
ZaStuPitelSteV…

Vážení spoluobčané,
dovolte, abych Vás pozval na volby do obecních 
zastupitelstev. Vím, že to zní moc oficiálně, ale 
komunální volby jsou důležité pro chod města, 
jeho rozvoj, jeho směřování, protože samosprá-
va může ovlivnit hodně věcí, které se dotýkají 
každodenního života nás všech.

Volte lidi, kterým důvěřujete. Volte lidi, kteří 
mohou našemu městu prospět.

Dnešní svět je svět slov. Noviny, rádio, tele-
vize, internet, e-maily, SMSky, facebook, Skype, 
datové schránky… to jsou informační řeky, kudy 
dostáváme denně porce informací.

Reality, však není tolik o mluvení jako o tom, 
co se ve skutečnosti děje. Jako strom poznáte 
podle ovoce, tak lidi poznáte podle toho, co 
skutečně dělají.

A tak přijďte volit. A přeji Vám k tomu šťast-
nou volbu pro naše město.

Ing. Pavel Perout
starosta
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Od 4. 10. 2010
Informační centrum

tVOŘIFKA – „I Když je Vám Více let, 
není pOzdě nA úlet“

Prodejní výstava. Zveme všechny lidičky, kte-
ří nemají rádi každodenní uniformitu a chtějí 
si šatník okořenit něčím nevšedním. Tak se 
krášlete a fintěte, co hrdlo ráčí, život je krátkej, 
tak vo co kráčí.
• Náušnice smaltové, každý by chtěl takové
• Trička a halenky nenosí jen panenky
• Pokud nám dáno, dík za šaty a každý nový 

ráno
• Šály a čepice, líbí se nejvíce
• Tašky a kabelky

2. 10. 2010 hřiště za Sokolovnou

Sbor dobrovolných hasičů Rájec Vás srdečně 
zve na 

OSlAVy 115. VýrOčí zAlOžení SbOru
Ve 12.30 bude sraz účastníků a techniky na 
prostranství před obchodním domem ERMIA, 
odkud ve 13.00 vyjde průvod hasičů a historické 
i současné techniky a projde ulicí Jurkovou přes 
náměstí Míru a ulicí Komenského na hřiště za 
sokolovnu, kde bude pokračovat program ukáz-
kami historické i současné techniky. Program 

Ic – Říjen 2010IC – ŘÍJEN 2010 
 
 
 

 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KULTURNÍ DĚNÍ 
 
Od 4.10. 2010       
Informační centrum 
TVOŘIFKA – „I když je vám více let, není pozdě na úlet“ 
Prodejní výstava. Zveme všechny lidičky, kteří nemají rádi každodenní uniformitu a chtějí si 
šatník okořenit něčím nevšedním. Tak se krášlete a fintěte, co hrdlo ráčí, život je krátkej, tak 
vo co kráčí. 

• Náušnice smaltové, každý by chtěl takové 
• Trička a halenky nenosí jen panenky 
• Pokud nám dáno, dík za šaty a každý nový ráno 
• Šály a čepice, líbí se nejvíce 
• Tašky a kabelky 

 
2.10.2010 
hřiště za Sokolovnou 
Sbor dobrovolných hasičů Rájec Vás srdečně zve na 
oslavy 115. Výročí založení sboru 
Ve 12.30 bude sraz účastníků a techniky na prostranství 
před obchodním domem ERMIA, odkud ve 13.00 vyjde 
průvod hasičů a historické i současné techniky a projde 
ulicí Jurkovou přes náměstí Míru a ulicí Komenského na 
hřiště za sokolovnu, kde bude pokračovat program 
ukázkami historické i současné techniky. Program bude 
doprovázet koncert dechové hudby. Pro děti bude připraven skákací hrad. Dále bude 
připraveno bohaté občerstvení. Srdečně zvou hasiči Rájec. 
 
7.10. 2010 čtvrtek 18.00      
městská knihovna 
GALERIE RÁJECKÝCH FOTOGRAFŮ – slavnostní otevření stálé expozice místních fotografů 
 
8.10. 2010 pátek 18.00      

     
Tel.: 516 432 191 

Komenského 620, 678 02 Rájec-Jestřebí 
E-mail.:informace@rajecjestrebi.cz 

www.rajecjestrebi.cz 
 
Otevřeno:    Po, Čt          8:30 - 17:30 
         Út, St, Pá        8:30 – 15:00 
         
                                       

 

   Informační a vzdělávací centrum města 
RÁJEC-JESTŘEBÍ 

bude doprovázet koncert dechové hudby. Pro 
děti bude připraven skákací hrad. Dále bude 
připraveno bohaté občerstvení. Srdečně zvou 
hasiči rájec.

4.10. – 8.10.
týden KnIHOVen

Podrobnější rozpis akcí najdete v rubrice 
Městská knihovna informuje.

7.10. 2010 čtvrtek  18.00 h
městská knihovna

GAlerIe rájecKýcH FOtOGrAFŮ 
Slavnostní otevření stálé expozice místních 
fotografů

8.10. 2010 pátek  18.00 h
Sál K-áčko

SlAVnOStní SetKání jubIlAntŮ

18.10. 2010 pondělí  15.15 h
výstavní síň knihovny

SKŘítcI mezI námI 
Čtení, hraní, povídání na zahájení výstavy skřít-
ků a strašidýlek od dětí, které se zúčastnily akce 
Celé Česko čte dětem. Potrvá do 29. října.

22.10.2010  v 19.30 h
Obřadní síň města

pOdzImní KOncert KpH – lenz trIO
Spolupráce interpretů začala v době společných 
studií na Vysoké hudební škole Franze Liszta 

ve Weimaru (SRN). Z podnětu Prof. Rolanda 
Zimmera, významného kytarového pedagoga, 
vzniklo v jeho třídě v roce 1990 nejprve duo 
flétny s kytarou. V dnešním složení, rozšířeném 
o violoncello, soubor působí od roku 1994. Jeho 
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repertoár sahá od staré hudby až po soudobé 
skladby se zaměřením na původní tvorbu pro 
toto obsazení. V roce 2001 vychází pod hla-
vičkou Studia Principium první CD. Za zmínku 
stojí též živé koncertní vystoupení v Českém 
rozhlase v pořadu „Studio Live“, koncert v rám-
ci soutěže komorní hudby v Hradci Králové 
a v roce 2005 koncert na mezinárodním kyta-
rovém festivalu v Brně. V současnosti působí 
soubor pod názvem „Lenz Trio“ a pravidelně 
koncertuje v České republice a Německu.

Susanne oehler (Německo) vystudovala příčnou 
flétnu na Vysoké hudební škole Franze Liszta ve 
Weimaru u W. Loebnera (Gewandhausorchester 
Leipzig) a profesora R. Winna (Royal Philharmo-
nic Orchestra London). V letech 1994 – 98 půso-
bila ve Filharmonickém orchestru v Erfurtu. Od 
roku 1998 vyučuje na univerzitě a hudební škole 
v Gießenu a jako flétnistka působí v orchestru 
a komorních souborech.
karel Fleischlinger (Česká republika) vystu-
doval kytaru na Konzervatoři v Pardubicích ve 

třídě S. Juřici, poté absolvoval Vysokou hudební 
školu Franze Liszta pod vedením Prof. R. Zim-
mera. V roce 1986 získal v mezinárodní soutěži 
v Kutné Hoře v kategorii do 35 let první cenu, 
titul laureáta a zvláštní cenu poroty za interpre-
taci skladby J. S. Bacha. První místo dosáhl 
téhož roku také v interpretační soutěži soudobé 
české hudby. V roce 1999 natočil v Praze ve 
Studiu Principium svoje první CD a v současné 
době natočil další (Souvenir Romantique). Je 
členem kytarového kvarteta, které působí pod 
názvem „PF Guitar Quartet“ a Romantic Guitar 
Dua s Janem Tuláčkem. Učí na ZUŠ v Blansku 
a ZUŠ J. Kvapila v Brně.

torsten oehler (Německo) vystudoval vio-
loncello na Specializované hudební škole ve 
Weimaru, poté pokračoval ve stejném oboru na 
Vysoké hudební škole Franze Liszta u J. Seyda 
a Prof. Maria Luise Ewald. V roce 1984 zvítězil 
v soutěži „Stavenhagen“. Od roku 1994 působí 
jako koncertní mistr skupiny violoncell ve Státní 
filharmonii v Gießenu. Vystupuje rovněž sólově 
a v komorních souborech.

PRoGRam kina RáJec-JeStřebí – říjen 2010

vstupné: 40,- / začátky v 18 hodin1.10.2010
inVictuS: nePoRaŽený

Nový film v režii čtyřná-
sobného držitele Osca-
ra® Clinta Eastwooda 
(„Million Dollar Baby,” 
„Nesmiřitelní”), „Invic-
tus” vypráví pravdivý 
příběh o tom, jak Nel-
son Mandela (Morgan 
Freeman) spojil síly s 
kapitánem jihoafrické-
ho rugby týmu Francoi-
sem Pienaarem (Matt 

Damon), aby pomohl sjednotit zemi. Nově zvole-
ný prezident Mandela ví, že jeho národ zůstává 
po apartheidu stále ještě rasově i ekonomicky 
rozdělen. Věří, že může svůj lid spojit přes sport, 
proto se rozhodne sjednotit hráče rugby, kteří 
patří v celosvětovém měřítku mezi outsidery. 

Jihoafrický rugby tým nakonec postoupí na 
Světový pohár roku 1995.
Drama / Historický / Sportovní  USA, 2009, 
134 min.  Režie: Clint Eastwood Hrají: Matt Da-
mon, Morgan Freeman, Scott Eastwood, Lan-
gley Kirkwood, Robert Hobbs, Leleti Khumalo, 
Patrick Lyster, Penny Downie, Danny Keogh

15.10.2010
ČtVeRy Vánoce

Každý rok na Vánoce 
šťastně svobodní Brad 
a Kate unikají svým 
rozvedeným rodičům 
a nepříjemným příbuz-
ným, každý rok nase-
dají do letadla a míří 
někam daleko. Když 
chtějí první společné 
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VyHlaŠuJeme 7. RoČník liteRáRní SoutěŽe
Město Rájec-Jestřebí ve spolupráci s Gymnáziem a SOŠ Rájec-Jestřebí o. p. s. vyhlašují

7. ročník literární soutěže mladých, začínajících autorů

„PíŠi, tedy JSem“
Podmínky soutěže:
Přijímáme literární práce ve tvaru poezie a próza

témata:   volná

Přihláška musí obsahovat: Jméno, příjmení 
a věk účastníka, číslo telefonu, případně e-mai-
lovou adresu, školu s uvedením adresy, ročník, 
který navštěvuje, žánr, počet stran a podpis 

Režie: Louis Leterrier Hrají: Sam Worthington, 
Gemma Arterton, Mads Mikkelsen, Alexa Dava-
los, Liam Neeson, Danny Huston, Jason Flemyng, 
Ralph Fiennes, Vincent Regan, Natalia Vodiano-
va, Liam Cunningham, a další

29.10.2010
HalloWeenSká noc

Producent BRYAN SINGER (režisér X-Menů 
a Superman se vrací) a scenárista a režisér 
MICHAEL DOUGHERTY (spoluautor X2 a Su-
perman se vrací) přicházejí se strašidelnou, 

temně komickou osla-
vou nejděsivější noci 
roku. Halloweenská 
noc dovádí princip 
Creepshow a Povídek 
z krypty do zcela no-
vých, temných hlubin 
a servíruje nám čtyři 
vzájemně propletené 
příběhy, které se ode-
hrávají o halloweenské 
noci: ředitel střední 

školy (DYLAN BARKER) melouchaří jako ne-
milosrdný sériový vrah; touha panenské dívky 
po tom pravém muži se strašlivě zvrtne; sku-
pina teenagerů provede drsný kanadský žert 
s katastrofálními následky a mrzoutský starý 
muž (BRIAN COX) se utká se zlomyslným hal-
loweenským démonem.
Horor / Komedie / Thriller / Drama  USA / Kanada, 
2008, 79 min  Režie: Michael Dougherty Hrají: Bri-
an Cox, Dylan Baker, Leslie Bibb, Rochelle Aytes, 
Anna Paquin, Moneca Delain, Tahmoh Penikett, 
Lauren Lee Smith, Brett Kelly, Christine Willes, 
Britt McKillip, Jean-Luc Bilodeau, Quinn Lord

*** ZMĚNA PROGRAMU VYHRAZENA ***

Vánoce strávit i s celou rodinou, uvědomí si, že 
pozvat do domu všechny čtyři páry je naprostý 
nesmysl. Když už by se do domu vešli, stejně 
by se během pár minut začali hádat, až by z 
toho byla obrovská katastrofa. Jenže jak zařídit 
rodinnou oslavu bez rodiny? A který rodičovský 
pár dostane nakonec přednost? Dokáže vztah 
Brada a Kate přežít čtvery Vánoce?
Komedie  USA / Německo, 2008,   82 min 
Režie: Seth Gordon Hrají: Vince Vaughn, Ree-
se Witherspoon, Robert Duvall, Sissy Spacek, 
Jon Voight, a další

22.10.2010
SouboJ titánŮ

Ve filmu Souboj titánů 
staví boj o moc muže 
proti králům a krále 
proti bohům. Boj mezi 
bohy samotnými může 
zničit celý svět. Perseus 
(Sam Worthington) – 
syn boha vychovávaný 
člověkem – neuspěje 
v záchraně své rodiny 
před Hadem (Ralph Fi-
ennes), pomstychtivým 

bohem podsvětí. Když už nemá co ztratit, rozhod-
ne se pro nebezpečnou misi, jejímž cílem je zničit 
Hada dřív, než se jemu podaří zničit Dia (Liam 
Neeson) a rozpoutat peklo na zemi. Perseus se 
spolu s dalšími neohroženými bojovníky vydává 
na nebezpečnou cestu hluboko do zakázaných 
světů. Musí se utkat s pekelnými démony a 
hrůzostrašnými příšerami. Zvítězí pouze, pokud 
přijme svou moc a sílu jako bůh a vzepře se 
svému osudu a půjde svou vlastní cestou. 
Akční / Drama / Fantasy  Velká Británie / USA, 
2010,   106 min  
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*** VZoR ***

7. RoČník liteRáRní SoutěŽe
„Píši, tedy jsem“

Vyhlášené pro mladé, začínající autory
Městem Rájec-Jestřebí
ve spolupráci
s Gymnáziem a SOŠ Rájec-Jestřebí, o. p. s.

Jméno a příjmení:
Věk:
Třída:    
Škola:
Poezie/próza:   Počet stran:
Telefon:    E-mail:
Bydliště:

autora (dle přiloženého vzoru).

Rozsah práce:  1 – 2 strany formátu A4
Soutěže se mohou zúčastnit žáci a studenti ve 
věku 11 – 20 let

Práce zasílejte v pěti kopiích.
každá kopie práce bude mít vrchní list se 
jménem účastníka s uvedením všech dalších 
náležitostí dle přiloženého vzoru

Všechny materiály prosím zasílejte do 7. 3. 
2011 na adresu: město Rájec-Jestřebí, odbor 
kultury a cestovního ruchu, blanenská 84, 
679 02 Rájec-Jestřebí. obálku označte slo-
vem „SoutěŽ“

termín odevzdání prací: 7. 3. 2011

Slavnostní vyhodnocení vítězů, předání 
diplomů a poukázek:  16. 5. 2011

Úvodní strana práce musí obsahovat tyto údaje:

PodZim V PaRku

Procházka parkem se  
zámeckým zahradníkem  
Evženem Kopeckým

Středa 6. 10. 2010  
v 16 h 

dolní brána do parku

Z noVýcH kniH

Vybíráme několik titulů  
z nově zakoupených knih 
v naší knihovně:

detektivky:
 DAVISOVÁ, L.: Železná ruka
 DOHERTY, P.: Královna noci
 McBAIN, E.: Polibek
Světová literatura:
 UPÁDHJÁJ, S.: Buddhovi sirotci
 ARCHER, J.: Cesta slávy – příběh G. L. Mallo-

ryho
 MULLEROVÁ, H.: Cestovní pas
něco pro poučení:
 JEŽEK, M.: Křižovatka zvaná Balkán
 VONDRUŠKOVÁ, A.: Rodinné svátky a oslavy
 CHYTILOVÁ, V.: Věra Chytilová zblízka
Pro ženy:
 KINSELLA, S.: V rytmu charlestonu
 FIELDINGOVÁ, J.: Ještě mě nezabíjej
 MATTHEWS, C.: S tebou nebo bez tebe
Česká literatura:
 PEROUTKOVÁ, I: Cesta z Arkád

 HAUSEROVÁ, E.: Cvokyně
 HEJKALOVÁ, M.: Důkazy jejího života
Pro děti
 STARÁ, E.: A pak se to stalo!
 TEISINGEROVÁ, Z.: Človíček a Človíčka
 LEBEDA, J.: Pohádky skřítka Medovníčka

Nejen tyto knihy, ale i mnoho dalších zají-
mavých titulů si můžete vybrat vždy v pondělí 
a ve čtvrtek v rájecké knihovně. Těšíme se na 
Vaši návštěvu.
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co Se děJe Ve ŠkolácH

Ve středu 30. června 
navštívili naše rájecké 

gymnázium zahraniční studenti v rámci pro-
gramu Green & Healthy: Try and share. Strá-
vili s námi 2 hodiny, kdy nám v interaktivním 
semináři představovali své země – Estonsko, 
Švédsko a Turecko – a poté jsme společnými 
silami vymýšleli teorie, jak přistupovat k životu 
na naší planetě, abychom šetřili přírodu a tím 
zkvalitnili náš život. 

Dospěli jsme k tomu názoru, že mladí lidé 
na problematiku znečišťování prostředí, rea-
gují čím dál více chápavě, ale stále se najdou 
tací, kteří vetují tvrzení o důležitosti šetřit naši 
přírodu. Starší generace se v tomto ohledu 
velmi liší. Mnohdy jde především o pohodlnost 
a nezodpovědnost. Proč bychom měli jezdit 
autobusem či vlakem, když máme vlastní auto? 
Proč bychom měli třídit odpad? Proč bychom 
měli vůbec něco řešit? Problém je v tom, že až 

mládeŽ V akci

Pondělí 4. 10.  16.00 h  oddělení pro děti  
Škola naruby

Úterý 5. 10.  16.00 h  pobočka Holešín  
celé Česko čte dětem

týden kniHoVen 4.10. – 8.10.

Středa 6. 10. 16.00 h dolní brána do zámku 
Podzim v parku – procházka se zámeckým 
zahradníkem Evženem Kopeckým

Čtvrtek 7. 10. 15.15 h  oddělení pro děti 
celé Česko čte dětem

18.00  Galerie rájeckých fotografů
slavnostní otevření stálé expozice místních 
fotografů

oStatky Ve FotoGRaFii

Městská knihovna bude počátkem roku 2011 pořádat další vzpomínkovou výstavu, tentokrát 
o rájeckých ostatcích. Mnoho občanů s nostalgií na tuto dobu vzpomíná a mnozí mají doma 
v albech i staré fotografie. Prosíme proto o jejich zapůjčení. Všechny snímky naskenujeme a 
majitelům v pořádku vrátíme. Zatím jsme shromáždili hlavně fotografie cirkusu Arkoni, průvodu 
lodí a cikánské veselice. Chtěli bychom je doplnit a shromáždit další pro jiné výstavy.

Fotografie můžete přinést do knihovny každý den dopoledne, v pondělí a ve čtvrtek po 
celý den do 18 h. Uvítáme každou informaci, popis i vzpomínku, výstřižek z novin apod.

Kontakt: tel.: 516 432 152 e-mail: knihovna@rajecjestrebi. cz

začne jít do tuhého, tak už bude pozdě „bycha 
honiti“. My Češi jsme bohužel oproti Švédsku 
a Estonsku nejvíce pozadu. U nás je téma život-
ního prostředí ještě v plenkách a hitem je jen pár 
let, takže než se vypracujeme, ještě to zřejmě 
potrvá. Naprosto nás nadchlo Švédsko, které 
smýšlí naprosto ekologicky a hospodářsky. 

Naším dorozumívacím jazykem byla sa-
mozřejmě angličtina. I když šlo „jen“ o dvě ho-
diny konverzace, byla to ohromná zkušenost 
a věříme, že mnohým účastníkům rozšířila 
obzory nejen v rámci anglického jazyka, ale 
také v možnosti poznat tři státy z pohledu 
jejich obyvatel.

Doufáme, že i našim zahraničním hostům 
spolupráce s námi něco dala a věříme, že 
nebyla poslední.

Markéta Novotná a Adam Holas  
studenti 4. ročníku  

Gymnázia Rájec-Jestřebí
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Pro každou školu, tedy i pro rájecké gym-
názium, je začátek školního roku spjat s mnoha 
očekáváními. Některá jsou příjemná, jiná nikoli, 
neboť ministři školství mají v posledních letech 
ve zvyku rozhodovat o zásadních věcech, jako 
jsou například státních maturity, až na poslední 
chvíli. Ta nejradostnější očekávání se obvykle 
týkají nových studentů. Jací budou? Lepší než 
letošní absolventi, nebo naopak horší? Budou 
vzájemně ohleduplní a spolupracující, nebo ne? 
Bude z nich dobrá parta, která si studia i student-
ského života užije, a tím sobě i učitelům dopřeje 
spoustu legrace, či nikoli? Taková očekávání 
ovšem nemáme jen my, učitelé, ale i nastupující 
studenti. Proto jsme i letos uspořádali pro novou 
třídu adaptační kurz, který i díky jinému než 
školnímu prostředí obvykle mnoho napoví jak 
studentům, tak jejich pedagogům.

Třídenní kurz pod vedením výchovné po-
radkyně Mgr. Pernicové se odehrál v čistém 
a krásném prostředí Jeseníků, v chatě Relaxa 
nedaleko Rýmařova. Studenty si po příjezdu 
převzal Jirka, instruktor organizace STAN, aby 
je seznámil s programem a pravidly pobytu. 

SeZnámit Se, PoZnat Se, adaPtoVat Se

Adaptační kurzy v provedení zmíněné organi-
zace jsou totiž zaměřeny na zážitkové formy 
poznávání kolektivu. Takže studenti absolvovali 
řadu společenských her a naučili se při nich, 
jak se jmenuje ten druhý, a jestli je týmovým 
hráčem, nebo individualistou a podobně. Mimo 
tyto hry byla připravena řada adrenalinových 
specialit, např. vysoká lana, paintball, lezecká 
stěna a bungee-trampolína, ve kterých se učili 
poznávat nejen ty druhé, ale i sebe a svoje fy-
zické možnosti. Ve volném čase si pak studenti 
samozřejmě povídali o všem možném, a tím 
prohlubovali čerstvě vzniklé třídní vztahy. A my 
jsme to vše pozorovali. Sem tam jsme studenty 
povzbuzovali, sem tam jim něco vytkli a po celou 
dobu jsme se snažili tvořící se vztahy a vazby 
vnímat a chápat, ale nenarušovat.

Z mého pohledu, tedy z pohledu třídního 
učitele, kurz zcela jistě splnil svůj účel a přinesl 
mi nové postřehy a s nimi i obrázek třídy, jaký 
bych zpoza katedry získával možná i celý školní 
rok. Věřím, že studenti to vidí podobně, ať už ve 
vztahu ke spolužákům nebo k nám, učitelům.

Petr Jančík, třídní učitel
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Začátek sezóny se nám pomalu blíží – a to je 
ten pravý čas pro propagaci oddílu tenisu Spor-
tovního klubu mládeže Gymnázia Rájec-Jestřebí. 
Někteří z vás možná už slýchávají pinkání pod 
okny tělocvičny rájeckého gymnázia a potkávají 
v podvečer naše „reprezentanty“. Co to zname-
ná? Že jsme začali znovu trénovat na plno. A pro 
tuto sezonu máme velké cíle – postoupit.

Ale pojďme si nejdřív zrekapitulovat sezonu 
uplynulou. Do okresních soutěží jsme popr-
vé postavili hned tři mužstva – kromě A-týmu 
a B-týmu také „céčko“ s našimi nejmladšími 
nadějemi. V první sezoně si vůbec nevedli 
špatně, naopak, svou první sezonu proměnil 
C-tým v postup. Podobně se dařilo také B-týmu, 
který si v této soutěži zahraje OP IV. Družstvo 
A skončilo v uplynulé sezóně na 7. místě v OP 
III. Výsledky jsou nejen dobrou vizitkou našich 
tréninků a našeho vedení, ale také podpory z řad 
fanoušků, vedení gymnázia v Rájci-Jestřebí 
i města Rájec-Jestřebí.

A jaké jsou plány pro následující sezónu? 
Začněme od nejstarších mazáků. Družstvo „A“ 
má v plánu postoupit o soutěž výš. Bohužel to 
vypadá, že bude postupovat z dvanácti družstev 
pouze jedno jediné, což napovídá, že to bude 
velká dřina a bude záležet na každém zápase. 

cílem Je PoStuP, HláSí RáJeČtí Stolní teniSté
Máme ovšem v kádru jednoho nováčka, který 
nás udivuje svými výkony. Věříme, že právě on 
by mohl být tím receptem na úspěch.

Co se týče družstva „B“, tak musím upřímně 
poznamenat, že jsem velice překvapen zlep-
šením hry všech hráčů. Pokud budou takhle 
pokračovat, tak postoupí dozajista znovu. Velký 
podíl na tom má vedoucí družstva „B“, který po 
svých svěřencích v dobrém smyslu slova šlape 
a přináší to kýžené ovoce. Družstvo „C“ má ve 
svých řadách nového vedoucího a také posílilo. 
Držme palce.

Navíc jako každý rok plánujeme otevření 
kroužku stolního tenisu pro amatéry, kteří by se 
rádi zdokonalili a do budoucna, pokud budou 
chtít a budou snaživí, reprezentovali Rájec-
Jestřebí v okresních soutěžích. Navštívit naše 
tréninky, případně se přihlásit do oddílu, můžete 
každé pondělí, čtvrtek nebo pátek od 17.00 do 
19:00 h. v tělocvičně rájeckého gymnázia. Další 
věc, která se doufám podaří, bude rájecký turnaj 
pro širokou veřejnost v nové Sokolovně. Bude-
me vás o všem včas informovat.

Sportu zdar, stolnímu tenisu zvláště.
Martin Malach
vedoucí oddílu stolního tenisu
SKM Gymnázia Rájec-Jestřebí
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„No jo, učitelé, ti se mají: dva měsíce prázd-
nin“, říká si možná řada nezasvěcených. Málokdo 
však ví, že mnozí učitelé využívají tento letní čas 
relativního volna kromě zaslouženého odpočinku 
také k přípravě na další školní rok, k práci na 
projektech nebo k sebevzdělávání. I já, učitelka 
rájeckého gymnázia, jsem se o uplynulých prázd-
ninách věnovala ve větší či menší míře všem 
výše zmiňovaným činnostem, ale nejhlubším 
zážitkem, o který se s vámi chci prostřednictvím 
těchto řádků podělit, byl pro mne vzdělávací kurz 
pro učitele angličtiny v Londýně.

Pedagog, chce-li odvádět svoji práci kva-
litně, cítí potřebu se ve svém oboru neustále 
zdokonalovat. O učitelích cizích jazyků to, podle 
mého názoru, platí dvojnásob, neboť v této 
oblasti, jakožto nerodilý mluvčí, máte stále co 
objevovat a co se učit. Z tohoto důvodu jsem se 
rozhodla využít nabídky Fondu pro vzdělávání 
a kulturu Evropské Unie a požádala jsem o grant 
na metodologický kurz pro učitele angličtiny. 
K mé velké radosti byla moje 
žádost schválena a já obdrže-
la prostředky na čtrnáctidenní 
kurz v londýnské jazykové škole 
Oxford House College. Abych 
„netroškařila“, připlatila jsem si 
navíc ještě týden kurzu všeobec-
né angličtiny, takže jsem nako-
nec strávila v britské metropoli tři 
týdny a rozhodně toho nelituji.

V prvním týdnu mého poby-
tu, ve všeobecném kurzu, jsem 
se vrátila zpět do role studentky 
a na vlastní kůži zakoušela různé 
více či méně zajímavé výukové 

uČitelSké „PRáZdniny“ S anGliČtinou

aktivity, kritickým okem pozorovala práci učitelů 
a nechala se inspirovat vším, co mi připadalo 
zajímavé pro mou další práci. Kromě toho jsem 
měla možnost se setkat se se spoustou vel-
mi milých a komunikativních lidí rozmanitých 
profesí a z nejrůznějších koutů světa, kteří se 
s velkým zápalem snažili komunikovat pomocí 
angličtiny, neboť to byl většinou jediný společný 
dorozumívací prostředek. I přes rozdílný pří-
zvuk a ne vždy úplně stejnou jazykovou úroveň 
jsme si velice hezky popovídali o všem, co nás 
zajímalo, což mne utvrdilo v poznání, že pro 
úspěšnou komunikaci v cizím jazyce je mno-
hem důležitější chuť a odvaha něco sdělit, než 
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precizní znalost gramatických 
pravidel. Tato cenná zkušenost 
mne nutí neustále se zamýšlet 
nad tím, jakým způsobem pod-
porovat sebedůvěru studentů 
a jejich chuť komunikovat ci-
zím jazykem v mé každodenní 
učitelské praxi na Gymnáziu 
v Rájci-Jestřebí.

Zážitky z prvního týdne 
byly ještě umocněny v násle-
dujícím dvoutýdenním kurzu 
ušitém přesně na míru potře-
bám učitelů angličtiny ze všech 
zemí světa. Společně jsme se 
zamýšleli nad problematikou 
výuky angličtiny jako cizího 
jazyka, sdělovali jsme si své zkušenosti a s po-
mocí kvalitních a zkušených pedagogů jsme 
objevovali a na vlastní kůži zkoušeli nové typy 
aktivit, cvičení a her k oživení výuky a zlepšení 
atmosféry ve třídě. Setkání s řadou učitelů 
z jiných evropských zemí mi přineslo kromě 
možnosti sdílet zážitky a problémy učitelské 
profese se spřízněnými osobami také spoustu 
inspirace a řadu kontaktů a možností spolupráce 
do budoucna.

Výuka, která probíhala vždy ve všední dny 
dopoledne i v časných odpoledních hodinách byla 
velmi náročná a vyčerpávající, ale to mi nebránilo 
v tom, abych zbytek odpoledne a podvečer vyu-

žila k procházkám po Londýně 
a k objevování a obdivování jeho 
četných malebných zákoutí ne-
bo kulturních a historických pa-
mětihodností. Kromě notoricky 
známých turistických cílů jsem 
však měla možnost poznat Lon-
dýn i v jeho každodenní všed-
nosti, se spoustou aut a davů lidí 
proudících do práce a z práce 
po ulicích nebo ve spletitých 
labyrintech podzemních chodeb 
metra, pomalé popojíždění v do-
pravní zácpě ve druhém patře 
typicky londýnského červeného 
autobusu, ale i klid a uvolněnou 
náladu při posezení na lavičce 

nebo přímo na trávníku v některém z krásných 
a čistých londýnských parků.

Studijní pobyt mě obohatil nejen po stránce 
jazykové, kulturní ale i lidské. Byl to úžasný 
zážitek, z něhož budu dlouho čerpat ve své 
pedagogické práci, a pevně věřím, že přispěje 
k tomu, aby výuka cizích jazyků na našem rájec-
kém gymnáziu byla ještě kvalitnější. Rozhodně 
podobnou zkušenost doporučuji všem svým 
kolegům – učitelům cizích jazyků.

Mgr. Barbora Honzátková
učitelka angličtiny a francouzštiny, 
Gymnázium a SOŠ Rájec-Jestřebí, o. p. s.

Studijní pobyt byl financován z grantu EU v rámci Programu celo-
životního učení. Za obsah článku ručí výhradně autor, Evropská 
komise neodpovídá za žádné případné užití dotčených informací.

ZáJmoVé kRouŽky PRo děti a RodiČe 
i. Pololetí ŠkolníHo Roku 2010/2011

angličtina pro děti 3 – 6 let pro začátečníky
Výuka probíhá každé úterý od 17:15 – 18:00 hod v kulturním sále K-áčko
Lektor: Petra Zemánková, cena: 450,- Kč (30,- Kč/15 lekcí) + učebnice

angličtina pro dospělé – začátečníci
Pro maminky možnost hlídání dětí, cena 30,- Kč/hod
Výuka probíhá každý čtvrtek od 18:15 – 19:15 hod v kulturním sále K-áčko
Lektor: Mgr. Jana Klimková, cena: 900,- Kč (60,- Kč/15 lekcí) + učebnice
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angličtina pro dospělé – mírně pokročilí
Pro maminky možnost hlídání dětí, cena 30,- Kč/hod
Výuka probíhá každé úterý od 18:15 – 19:15 hod v kulturním sále K-áčko
Lektor: Petra Zemánková, cena: 900,- Kč (60,- Kč/15 lekcí) + učebnice

Hrátky se slovíčky
Logopedie pro děti od 5 let
Výuka probíhá každou středu od 17:15 – 18:00 hod v kulturním sále K-áčko, po domluvě 
s lektorkou možnost využití individuální práce s dítětem
Lektor: Mgr. Marie Klimková, cena: 450,- Kč (30,- Kč/15 lekcí), 
pracovní materiál v ceně

Štěpánek
Rozvoj etické a duchovní stránky pro malé děti od 3 – 6 let formou povídání, malování, 
her a tvoření.
Výuka probíhá každou středu od 17:00 – 17:45 hod v kulturním sále K-áčko
První hodina se bude konat 6. 10. 2010, možnost využít zápisu do kroužku
Lektor: Helena Habáňová, cena: 300,- Kč (20,- Kč/15 lekcí), pracovní materiál 
v ceně

cvičení pro rodiče s dětmi od 2 – 6 let
Cvičení probíhá každý pátek od 9:00 – 10:00 hod v kulturním sále K-áčko
Možnost využití permanentky na jednotlivé vstupy
Lektor: Eva Hudcová, cena 450,- Kč (30,- Kč/15 lekcí)

PlánoVané JednoRáZoVé akce na říJen 2010

kurz plstění z ovčí vlny pro začátečníky
Určeno pro dospělé (maminky – možnost zajištění hlídání dětí) a větší slečny
Kdy: sobota 9. 10. 2010, 15:30 – 17:30 hod, cena dle spotřebovaného materiálu
Kde: Kulturní sál K-áčko, Rájec-Jestřebí
Lektor: Alena Hrbková

Výroba šperků z Fima – seznámení s polymerovou hmotou
Určeno pro dospělé (maminky – možnost zajištění hlídání dětí) a děti od 8 let, menší 
děti v doprovodu rodičů
Kdy: sobota 23. 10. 2010, 15:30 – 17:30 hod, cena dle spotřebovaného materiálu
Kde: Kulturní sál K-áčko, Rájec-Jestřebí
Lektor: Alena Hrbková

na uvedené kroužky a akce se můžete přihlašovat na 
e-mail: cmotylek@seznam.cz,
tel: 602 409 946, nebo elektronicky na 
http: //centrummotylek.freepage/naseakce/
Více se dozvíte na www.centrummotylek.freepage. cz



 16 RoZPiS StomatoloGické lSPP

SLUŽBA JE SLOUŽENA OD 8:00 DO 12:00 HODIN
  2.10. MUDr. Láníková Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 456
  3.10. MUDr. Levová Adamov, Smetanovo nám. 327  516 447 606
  9.10. MUDr. Miklíková Blansko, ZŠ Rodkovského 515 157 112
10.10. MUDr. Paulíčková Černá Hora, Zdrav. středisko 516 437 257
16.10. MUDr. Pokorná M. Blansko, Gellhornova 9 516 412 422
17.10. MUDr. Pokorný M.  Blansko, A. Dvořáka 4 516 417 621
23.10. MUDr. Roth Ostrov, Zdrav. středisko 516 444 326
24.10. MUDr. Semrádová Sloup, Zemspol, 221 516 435 203
28.10. MUDr. Staňková Jedovnice, Zdrav. středisko 516 442 726
30.10. MUDr. Řehořek Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 453
31.10. MUDr. Řehořek Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 453

2.10. MUDr. Šumberová Lysice, Komenského 429  516 472 227
3.10. MUDr. Žilka Benešov, 19 516 467 313
9.10. MUDr. Adamová Letovice, Masarykovo náměstí 18 516 474 018
10.10. MUDr. Bočková Kunštát, nám. ČSČK 38  516 462 203
16.10. MUDr. Fenyk Letovice, Tyršova 15 516 474 310
17.10. MUDr. Grénarová Boskovice, Vodní 95 (Minerva)  516 494 204
23.10 MUDr. Chatrná  Boskovice, Lidická 8 516 453 998
24.10. MUDr. Chatrný Boskovice, Lidická 8 516 456 109
28.10. MUDr. Jaklová Boskovice, Smetanova 24 516 454 046
30.10. MUDr. Kopáčková Letovice, A. Krejčího 1a 516 474 369
31.10. MUDr. Kraml Boskovice, Vodní 95 (Minerva)  516 494 380
lSPP v brně: 
Mimo výše uvedenou je služba zajištěna  v Brně, Úrazová nemocnice, Ponávka 6,
tel. 545 538 111.    
Úrazová nemocnice v Brně, Ponávka 6, tel. 545 538 111 službu zajišťuje ve všední dny
od 17.00 hodin do 7.00 hodin. O sobotách, nedělích a svátcích nepřetržitě 24.00 hodin.

SPoleČenSká kRonika
blahopřejeme našim spoluobčanům, kteří se 
narodili v měsící říjnu:
Marie Šebelová, Zuzana Hangyová, Emil Plhal, Alois 
Perout, Libuše Jevická, Rudolf Crhonek, Ivo Hrazdira, 
MUDr., DrSc., Jiří Mokrý, Stanislav Němec, Marie 
Dvořáčková, Marie Zacheusová, Milada Břoušková, 
Pavel Vyskočil, Zeno Musil, Karel Krejčí, Ludmila 
Adámková, Libuše Musilová, Karel Souček, Božena 
Svěráková, František Staněk, Marie Křapová, Jarmila 
Čepová, Hedvika Ostrá, Anna Kleinová, Zdeněk Ša-
mořil, Marie Tomášková, Karel Frantel, Anna Mokrá, 
Svatoslava Adámková, Helena Kučerová, Marta 
Čuprová, Milada Zachovalová, Jitka Havlíková, Marta 
Vymazalová, Stanislav Hrnčíř, Ludmila Skalová
karolín: Anna Ševčíková

odešli z našich řad
v měsíci září zemřela paní Zdenka Hlaváčková

blahopřejeme rodičům narozených dětí
Tobiáš Janák, Dominik Ležák, 
František Daněk, Valérie Prokopová

SŇatky:   (zveřejňujeme jen ty
   snoubence, kteří 
   dali souhlas)

Státní zámek Rájec nad Svitavou
4.9.  Patrik Dražil, Blansko 

– Klára Fabušová, Rájec-Jestřebí
11.9. Tomáš Kadlec, Rájec-Jestřebí 

– Lucie Šmeralová, Rájec-Jestřebí
11.9. Zdeněk Čada, Blansko 

– Alena Bohatcová, Svitávka
11.9. Ondřej Grus, Brno 

– Helena Blažková, Rájec-Jestřebí
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115. let od ZaloŽení SboRu dobRoVolnýcH HaSiČŮ (SdH) RáJec
3. pokračování

Dne 9. března 1919 byla svolána valná 
hromada, první po válce a v samostatné repub-
lice. Sbor měl 22 členů činných, 5 přispívajících 
a 18 dorostenců. Volby byly provedeny lístky. 
Předsedou byl zvolen Antonín Kočvara, veli-
telem Josef Šenk, podveliteli František Skoták 
a Josef Kříž. Na den 24. srpna byla svolána 
ustavující schůze okrsku Rájeckého, který se 
skládal se sborů Rájec, Ráječko, Dolní Lhota, 
Spešov, Jestřebí a Doubravice. Tento okrsek 
pracuje do dnešní doby, ale s některými jinými 
sbory a to Rájec, Ráječko, Jestřebí, Bořitov, 
Doubravice nad Svitavou a Holešín. Na valné 
hromadě dne 25. ledna 1920 podal předse-
da Antonín Kočvara resignaci na svoji funkci. 
Tajnou volbou byl zvolen nový předseda pan 
Rudolf Purč. Ve zprávě náčelník upozorňuje, 
že dosavadní výstroj a výzbroj nevyhovuje na 
městečko Rájec, a že sbor zaostává za sbory 
okolními. Výbor navrhl prodat starý členský vůz, 
který byl prodán za 650,- korun a zakoupil se 
nový vůz v hodnotě 5110 korun. V roce 1921 byl 
nejdůležitějším činem výstavba nového hasič-
ského skladiště. Stávající skladiště bylo již ne-
vhodné, nejprve v kolně obecního domu, potom 
v panské palírně a následně v panském domě 
na poště. Jednání o novém skladišti probíhalo 
několik roků, než se stavba uskutečnila. Usneslo 
se postavit skladiště na pozemku na rybníku. 
Tento pozemek daroval majitel velkostatku Hugo 
Salm. Stavba byla zadána zednickému mistru 
Františku Vitouchovi z Rájce a tesařskému mi-
stru Aleši Veselému z Jestřebí. Základní kámen 
byl slavnostně položen v neděli odpoledne 19. 
června 1921. Průvod hasičů v čele s obecním 
sborovým výborem, zástupcem velkostatku 
a četného obecenstva vyšli od starého skladiště 
na staveniště, kde Vlastimil Jurek, vzdělavatel, 
promluvil o účelu a potřebě nového hasičského 
skladiště a o prospěšnosti hasičského sboru 
po všechny občany bez rozdílu. Následovaly 
slavnostní poklepy na základní kámen a potom 
veselice. Stavba pokračovala velice rychlým 
tempem, takže dne 11. září odpoledne bylo 
uspořádáno slavnostní otevření a předání no-
vého hasičského skladiště. Náklad celkový činil 
73000 korun. Obec poskytla 28000,- korun, 

ostatní bylo hrazeno jednak z výtěžků zábav, 
divadel, půjčkami ze záložen a spořitelního 
spolku na záruku obce a také od jednotlivých 
členů sboru. V roce 1922 se sbor zúčastnil žup-
ního sjezdu v Blansku, okrskového požárního 
cvičení v Petrovicích a Doubravici. Sehrál dvě 
divadelní představení V Českém ráji a Zelení 
Hájové, uspořádal jednu zábavu a jeden ples 
a obstaral 34 divadelních hlídek. V roce 1923 byl 
sbor volán k ohni dvakrát do Ráječka, 19. srpna 
kdy hořelo v hospodě U Svobodů a 3. září kdy 
shořely dvě selské usedlosti č. 1 a 2, hasiči 
vyvedli ze stáje u Nečasů hovězí a vepřový do-
bytek, kdežto ovce, kozy a králíci a drůbež uho-
řely. V říjnu vypukla mezi dětmi epidemie spály. 
Obec měla opatřiti izolační místnost. K tomuto 
účelu byla vybrána hasička. Dětská infekční 
nemocnice byla zrušena 24. listopadu, hasička 
byla vybílena, vyklizena a v pořádku předána. 
Na valné hromadě 17. února 1923 se náčelník 
Josef Šenk vzdává své funkce. V následující 
volbě byli zvoleni, náčelník František Pokorný, 
podnáčelníci František Skoták a Rudolf Musil 
a četaři Antonín Vais a Josef Svoboda. 19. září 
v 9. hodin ráno hlásila trubka oheň v místě. Ho-
řela takzvaná ovčírna. Oheň trval přes poledne 
a hlídka zůstala na místě celou noc. K ohni se 
sjelo 7 sborů, i poprvé nová parní stříkačka s Bo-
řitova, které měla na sebe upoutat pozornost 
diváků množstvím vody vrhané oproti stříkač-
kám ručním. Koncem roku 1924 velkostatkář 
Hugo Salm opouští s rodinou zdejší zámek, 
odstěhoval se do ciziny. Správou velkostatku byl 
pověřen velkostatkář Belcrédi z Líšně jenž počal 
prováděti úsporný systém. Tato změna měla 
i pro hasičský sbor nepříjemnosti. Hugo Salm byl 
sboru nakloněn a vždy jej podporoval. Daroval 
na hasičku potřebné staveniště, poskytl slevu 
na cihly i dřevo. Neštastnou náhodou, já bych 
to nazval lehkovážnou neopatrností, ztratil se 
dopis, jímž majitel velkostatku potvrzuje sboru 
jako majetek pozemek, na němž hasička stojí. 
Poněvadž sbor neměl nic písemného v ruce, 
žádáno nyní nájemné 5,- korun ročně z místa. 
Nastala proto svízelná vyjednávání buď o opět-
ném potvrzení darování onoho pozemku, nebo 
vykoupení pozemku do vlastnictví sborového. 
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Školní PředStaVení
7. 10. čtvrtek v 9,30 hod  Falcon

kuky Se VRací
Kuky se vrací je dobrodružný i poetický rodin-
ný příběh, v němž ovšem hlavní role přebírají 

hrdinové ze světa dětské fantazie. „Dlouho 
jsem toužil udělat film, v němž bych se mohl 
věnovat drobným detailům – hmyzu, světlu 
v listí, letícímu chmýří a vůbec mne zajímalo, 
co se na scéně odehrává, když herci odejdou. 

Na výborové schůzi 12. května 1926 sděluje 
předseda, že mu byl přímo doručen přípis od ře-
ditelství velkostatku, jímž se poukazuje pozemek 
na němž hasička stojí, za darovaný sboru. Bude 
povinností správy sborové uvést vše knihovně 
do pořádku. Ve sborové schůzi bylo usneseno, 
aby se sbor přihlásil za člena čes. Červeného 
kříže s příspěvkem 6,- korun ročně, aby získal 
nárok na podporu od Červeného kříže. Na vý-
borové schůzi 16. prosince projednáván přípis 
generálního plnomocníka Belcrédiho, v němž 
sboru nabízí ke koupi pozemkovou plochu za 
hasičkou. Usnesení jednoznačně nabízenou 
plochu koupit. Sbor začal jednat o pořízení 
nové stříkačky. Ještě před 20 léty byly ruční 
stříkačky pojezdné, které byly velmi účelně 
zařízeny jak pro nasávání tak pro postřik vody 
chloubou venkovských i městských sborů. Byly 
ale překonány stříkačkami parními, které ihned 
několika proudy vrhaly vodu do ohně. Tyto těž-
ké supící a dýmající kolosy technika hasičská 
zastínila lehkými a účinnými stroji poháněné 
spalovacími motory, které dávají silnější proud, 
znamenají úsporu na síle lidské a odstraňují ten 
bývalý trpný zjev, že diváci museli být četnictvem 
donucováni, aby pomohli znaveným hasičům 
při pumpování. Proto hasiči toužili po moder-
ní technice. Ve sborové schůzi dne 1. dubna 
1926 rozhodnuto jednomyslně, aby se koupila 

automobilová stříkačka. Po dlouhých a složitých 
jednáních byla podepsána smlouva mezi obec-
ními a sborovými zástupci v pondělí 18. dubna. 
Kronikář Ladislav Ryšavý zaznamenal v obecní 
kronice: Dne 20. června 1926 byla hasičům 
sboru slavnostně odevzdána nová automobilová 
stříkačka, kterou zakoupila obec od firmy Hrček 
a Kengebaur v Králově poli za 110 000,- korun. 
Slavnosti, která se konala na náměstí, zúčast-
nilo se mnoho občanstva a několik hasičských 
sborů, které se svými stroji provedli požární 
cvičení. Stroj sám stál 95 000,- korun, 500 metrů 
hadic 10 000,- korun, k tomu daň z obratu, re-
zervní pneumatiky, celkem tedy 118 000,- korun. 
Obec přispěla 20 000,- korunami, firma lihovar 
1 000,- parní pila 1 000,- akciová společnost 
Morávia 500,- hospodářská správa velkostat-
ku 200,- za pivo darované Morávií se utržilo 
660,-korun, pojišťovna Slávie 800,- spořitelní 
a záloženský spolek v Rájci 1 000,- korun. Sbor 
sám vypůjčil se ze zdejší záložny 60 000,- ko-
run. Vypůjčívatel, náčelník František Pokorný 
a podepsaní rukou společnou a nerozdílnou 
všichni členové tehdejšího výboru hasičského. 
Dluh uplácí a úrokuje sbor za přispění obce ze 
svých mimořádných příjmů činí v červnu 1929 
celkem ještě 43 705,- korun. Má se tedy sbor co 
činiti, ale při dobré vůli a podpoře lidí dobré vůle 
z občanstva se zajisté všechno překoná.

ZPRáVy odJinud

Městys Jedovnice a Olšovec spol. s. r. o. připravují
sobota – 23. října a neděle 24. října 2010, rybník Olšovec Jedovnice – hráz u BAŠTY

 
•	 stánkový prodej ryb (kapr, amur, tolstolobik, lín, okoun, candát, štika, sumec)
•	 dvoudenní jarmark u bašty (nabídka rozmanitého sortimentu zboží)
•	 občerstvení – speciality z ryb
•	 doprovodný program (kolotoče pro děti, jízda na konících a ponících)

Tradiční výlov rybníku Olšovec



 19 ZPRáVy odJinud

Různě jsem to do svých filmů pašoval, ale šlo 
to těžko.“ vysvětluje režisér Jan Svěrák impulzy 
k natočení filmu, jehož hlavními, ale nikoliv 
jedinými, hrdiny jsou loutky. „Napadlo mne tedy 
změnit měřítko a zasadit příběh přímo do mi-
krosvěta, jeho protagonisty udělat dostatečně 
malé, aby kořeny stromu byly dekorací, světlo 
v malinových listech dělalo atmosféru, chmýří 
bylo rekvizitou a veškerý hmyz přirozeným 
komparsem,“ dodává Jan Svěrák, který je zá-
roveň autorem scénáře a jako u většiny svých 
posledních filmů také producentem.
Premiéra 20.5. Vstupné 29+ 1,- Kč   95 min.

7.10. čtvrtek v 18 hod  Hce
kaJínek

Film inspirovaný příběhem Jiřího Kajínka, 
který je považován za prvního nájemného 
vraha v České republice. Díky svému útěku 
z vězeňské pevnosti Mírov se z něj stala le-
genda a také nejhledanější člověk v Evropě. 
Pět týdnů, kdy unikal policii, je dodnes zahale-
no tajemstvím. Hrají: Konstantin Lavroněnko, 
Tatiana Vilhelmová, Boguslaw Linda, Michal 
Dlouhý, Vladimír Dlouhý, Alice Bendová.
Akční thriller ČR.   Premiéra 5.8.2010
Vstupné 49. – + 1. – Kč   118 minut

14.10. čtvrtek v 18 hod  bioScoP
22 VýStřelŮ

Příběh bývalého mafiána (charismatický 
Jean Reno), který žije rodinný život, ale jen 
do chvíle, než ho dožene jeho minulost a on 
skončí s 22 kulkami v těle. Podaří se mu 
však přežít, ale jeho krutá pomsta na sebe 
nenechá dlouho čekat. Minulost ho dožene, 
když se objeví jeho kamarád z dětství. Přísahali 
si věrnost na život a na smrt, ale věci se mají po 
letech jinak… Film vypráví o podsvětí francouz-
ské mafie v Marseille.
Thriller Francie, české titulky.  Premiéra 9.9.2010
Vstupné 49. – + 1. – Kč   118 minut

21.10. čtvrtek v 18 hod  bonton
PoSlední Vládce VětRu

Fantastické dobrodružství, jemuž další rozměr 
dává jméno scenáristy a režiséra M. Night 
Shyamalana. Film se odehrává ve světě zni-
čeném vyčerpávající válkou. Žijí v něm čtyři 

národy, které vyznávají vždy jeden ze čtyř 
základních elementů – oheň, vodu, vzduch 
a zemi. A nedokáží se dohodnout. Sourozenci 
Katara a Sokka objeví v ledu uvězněného 
chlapce Aanga, který mistrně ovládá vzdušný 
element. Aang, je totiž AVATAR. Prorocký 
hrdina, který umí ovládat všechny čtyři živly 
najednou a má tu moc znovu nastolit mír. Ten-
to film divákům nabízí dobrodružství, fantazii, 
bohatého ducha a bojové umění hlavních 
hrdinů.
Fantasy film USA, český dabing.  Premiéra 
19.8.2010 Vstupné 49. – + 1. – Kč   103 minut

28.10. čtvrtek v 18 hod  Falcon
Ženy V PokuŠení

Pojďte se znovu pobavit na vynikající film reži-
séra Jiřího Vejdělka.
Čtyřicátnice Helena, uznávaná odbornice na 
manželské problémy jednoho dne zjišťuje, 
že se dostala do situace, jaké řeší se svými 
pacienty. Její doposud milující a milovaný 
manžel je přistižen in flagranti s mladší ženou 
a Helena brzy bezradně stojí na prahu nového 
života. Dvacetiletá dcera Laura chce být matce 
oporou, zároveň se však potýká s nástrahami 
vlastní první opravdové lásky. Pomocnou ruku 
nabízí k Helenině zděšení i matka Vilma, bývalá 
herečka, která na všechny situace aplikuje 
svéráznou školu života. Výstřední dáma má 
zaručený recept: nahradit nepořádného chlapa, 
chlapem pořádným. Zdá se to neřešitelné, ale 
k překvapení Heleny i Laury muži, s nimiž stojí 
za to se vrhnout po hlavě do milostného dobro-
družství tu stále ještě jsou. A tři docela rozdílné 
ženy zjišťují, jak moc jsou si podobné a pokud 
se má něco vyřešit, chce to nadhled, humor 
a neztrácet hlavu ani naději. Uvidíte skvělé 
výkony Elišky Balzerové, Lenky Vlasákové, 
Vojtěcha Dyka, Jiřího Macháčka a dalších.
Komedie ČR..   Premiéra 18.3.2010
Vstupné 49. – + 1. – Kč   118 minut

V listopadu mimo jiné uvidíte:

 4.11.  – Muži, kteří nenávidí ženy

 18.11.  – Román pro muže
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Pěkná modRá doubRaVice
(centrum duševního zdraví)

 
PĚKNÁ MODRÁ DOUBRAVICE 

(centrum duševního zdraví) 

 

plán aktivit na měsíc září 

určený i pro veřejnost 

 

Výtvarné aktivity 

7. 9.  9.00  Odlévání hrníčků v keramické dílně 

14. 9.  9.00  Výroba ozdobných tašek 

21. 9.  9.00  Pletení košíků z pedigu 

 

Výlety 

1. 9. Návštěva bowlingu v Boskovicích, vycházka do okolí 

8. 9. Vycházka za zaniklými vesnicemi v okolí Jedovnic 

15. 9. Návštěva parku v Průhonicích - zájezd 

22. 9. Výlet za strašidly do Olešnice 

29. 9. Vycházka do okolí Doubravice 

 

Pěkná modrá Doubravice, Soukopovo nám. 91 (budova fary) 

Tel.: 516 538 565, e-mail: peknamodra.blansko@caritas.cz 

plán aktivit na měsíc říjen
určený i pro veřejnost

Výtvarné aktivity
  5. 10.  9:00  Podzimní aranžování z přírodního materiálu
12. 10.  9:00  Veselé zápichy do květináče
19. 10.  9:00  Čas draků – dekorace na dveře a okna
26. 10.  9:00  Odlévání svíček

Výlety
  7. 10.  Dny duševního zdraví v Café-Práh Brno
13. 10.  Výlet do Letovic – bowling
20. 10.  Výlet do MŠLZ Velké Opatovice
27. 10.  Návštěva solné jeskyně – zdravotní procházka

Na uvedené akce srdečně zvou pracovníci a uživatelé zařízení.  
Pro konkrétní časy poskytujeme informace na telefonu.
Pěkná modrá Doubravice, Soukopovo nám. 91 (budova fary)
Tel.: 516 538 565, e-mail: peknamodra.blansko@caritas.cz

Pane Jarůšku, do Senátu kandidujete jako člověk s respektem a jasným politickým programem, přesto - při zmínce o platech poslanců nebo 
senátorů se mnoha lidem začne vařit krev. Neměli by s tím politici něco udělat?
Měli a každý by měl začít u sebe. Já předem říkám, že nevidím jediný důvod, proč by příjmy z politických funkci nemohly být zdaněny vyšší sazbou  – jít 
do politiky by měli lidé, kteří v ní budou vidět možnost prosadit své názory a ne hledat finanční zdroje pro sebe a své blízké.

V Senátu jste už v letech 2003-2004 byl a tak můžete posoudit, jak se příjmy senátora 
odrazily na Vašich celkových příjmech. Určitě to nebyla zanedbatelná částka…
Přibližně trojnásobek průměrné mzdy, na kterou navíc velká část lidí stejně nedosáhne, je určitě 
dost peněz a záleží na každém politikovi, jak s nimi naloží. U mne to byla hlavně příležitost pomoci 
lidem, kteří pomoc potřebují. Celou dobu svého senátorství jsem totiž většinu peněz od státu da-
roval institucím, které se věnují zdravotně postiženým lidem. Ti, kdo znají mojí rodinu, znají i důvody 
mé angažovanosti a ví, že jsem to dělal dlouhodobě, potichu a nezištně. A pokud budu zvolen, mohu 
vás ujistit, že si za tyto peníze nebudu kupovat nový dům, auto či drahou dovolenou, ale opět je 
věnuji lidem, kteří je skutečně potřebují. Já osobně vše, co potřebuji k životu, už naštěstí mám a na 
příjmech z politiky nejsem závislý.
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5. výročí hotelu Langr!! Aneb říjen s hotelem Langr 

v Doubravici nad Svitavou 

 Řízek “za pusu”!  
Cena 35,- Kč / 150g 

 
1.10.-31.10.2010 

 
Je tomu pět let, co: 

 
v lednu 2005 v Německu odstartovali elektronické mýtné na dálnicích 
v únoru 2005 stát přestal podporovat hypotéky pro mladé  dnes už to naštěstí není pravda  
v březnu 2005 na Kvildě na Klatovsku naměřili minus 29 stupňů a Ptačí chřipka zasáhla ČR 
v dubnu 2005 skončil hrad Pernštejn v plamenech  
v květnu 2005 Česko slavilo 60 let od konce druhé světové války!  
v červnu 2005 začal v ČR fungovat první „babybox“ na nechtěné novorozence  
v červenci 2005 padla ve Sportce třetí nejvyšší výhra v historii (106 miliónů korun)! 
v srpnu 2005 se celý měsíc debatovalo o policejním zásahu na techno festivalu CzechTek 
a konečně v září a to 30.9.2005 se hotel v Doubravici nad Svitavou dočkal znovuotevření pod 
novým majitelem a s novým názvem hotel Langr! 
v říjnu 2005 nastalo prstencové zatmění Slunce, po celém světě jej sledovaly milióny lidí a v ČR začalo 
digitální vysílání 
v listopadu 2005 rychlovlak „Pendolino“ v ostrém provozu a fotbalová reprezentace se po 16 letech 
představila na MS! 
na závěr v prosinci 2005 se homosexuálové dočkali registrovaného partnerství  

 
Při příležitosti pátého výročí od rekonstrukce hotelu a jeho 

opětovného uvedení do provozu si Vás dovolujeme pozvat na naše 
říjnové vepřové řízky za speciální cenu! Aneb řízek “jako za pusu”! 

Cena 35,- Kč / 150g !!! 
 

 Jako každý rok se i v tomto roce vracíme ke standardní 
„mimosezónní“ otevírací době. Od měsíce října jsme tu pro Vás 

denně od 11.30hod 
 I nadále Vám nabízíme naše „VÍKENDOVÉ MENU“ 

Každý víkend jedno menu v průběhu celého dne 
(menu domácí kuchyně: polévka, hlavní jídlo, dezert) Cena 88,-Kč 

 NOVINKA: CANDÁT na grilu s grilovanou zeleninou 
 ROZVOZ pizzy po Doubravici i okolí (rozvoz po Doubravici zdarma!!) 

(tel. 725 19 19 22) 
 

PIZZERIA, PENZION LANGR Dolní 133, Doubravice nad Svitavou, tel: 725 19 19 22 
Otevírací doba: Po – Čtv 11.30 – 22.00, Pá – So 11.30 – 23.00, Ne 11.30 – 21.00 
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ceny inZeRce Ve ZPRaVodaJi měSta
Plošná inzerce
960,- Kč/ celá strana
480,- Kč/ 1/2 strany
300,- Kč/ 1/4 strany

řádková inzerce
36,- Kč/ 1 řádek

Ceny jsou uvedeny včetně 20 % DPH.

• Hledám podnájem v Rájci-Jestřebí. 
 Mám vlastní nábytek. Spěchá. 
 Tel.: 724 588 210

• Prodej exotického ptactva: 
 rosely, korely, andulky, zebřičky. 
 Tel.: 723 022 069

oHlaSy

Nastalo babí léto, přichází podzim. Na oblo-
ze se kupí těžké mraky, chvílemi prší.

Členové místní organizace Svazu tělesně 
postižených v Rájci-Jestřebí a její přízniv-
ci přijeli na týdenní pobyt do malé dědinky 
(1 096 stálých obyvatel) Podhájská na jižním 
Slovensku. Přivítal nás penzion Quatro se 
svým romantickým okolím. Hned v úterý byl 
na programu zájezd do Maďarska. Na skále 
nad veletokem Dunaj se tyčila mohutná stav-
ba Ostrihomské katedrály, odkud všude vanul 
duch dávné historie. Avšak nejvíce se nám líbilo 
koupání na termálním koupališti Podhájská. Ve 
čtvrtek byl opět pěkný výlet do zámku v Topol-
čankách, který býval letním sídlem českoslo-
venských prezidentů. V blízkosti zámku jsme 
navštívili Národní hřebčín, kde jsme si prohlédli 
řadu ušlechtilých koní.

Dovolená nám rychle uběhla. Naše vedoucí 
rekondice paní Mirka a její zástupkyně Maruna 
se o nás staraly, abychom měli program podle 
počasí. My všichni se budeme těšit na příští rok, 
kdy opět poznáme další zajímavá místa naší 
překrásné přírody.

Hrazděrová – účastnice rekondičního pobytu

RekondiČní Pobyt

RekondiČní Pobyt
V pondělí 30. srpna členové místní organi-

zace Svazu tělesně postižených v Rájci-Jestřebí 
(48 členů) vyjeli autobusem na týdenní rekon-
diční pobyt na Slovensko do termálních lázní 
Podhájská.

V trojúhelníku Nitra – Levice – Nové Zámky, 
12 km od Šuran ve vesnici Podhájská na Sloven-
sku, se nachází pozoruhodné termální koupaliště 
s jedinečnou slanou, horkou a silně mineralizo-
vanou vodou, která je svým složením podobná 
vodě v Mrtvém moři. Koupel působí na lidi, kteří 
trpí průduškovými chorobami a chorobami hor-
ních dýchacích cest. Vyskytuje se zde prvek 
lithium, který pomáhá léčit dnu, jodidy stimulující 
štítnou žlázu. Termální voda působí na doléčení 
zlomenin, zmírňuje bolestné stavy. Dobře působí 
na lidi trpící revmatizmem, cévními a kloubovými 
chorobami, stabilizuje stavy lidí trpících oste-
oporózou, artrózou a artritidou, léčí ekzémová 
onemocnění. Při hromadném koupání nevznikají 
žádné plísně, protože složení vody nedovoluje 
jejich množení. Za účelem léčení se doporučují 
spíše jarní, podzimní a zimní měsíce.

Po celý týden našeho pobytu jsme navště-
vovali lázeňský areál, kde si každý z nás vybral 
koupaliště s takovou teplotou vody, která mu 
vyhovovala. V areálu bylo jedno menší koupaliště 
s teplotou vody 38°C, dále dvě velká koupaliště 
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s teplotou 30°C, dva plavecké bazény, tobogán 
a dvě koupaliště pro děti. Součástí komplexu je 
množství stánků s ovocem a zeleninou, upomín-
kovými předměty, potřebami na koupání, atd. 
Občerstvovali jsme se v malých hospůdkách, kde 
nám připravovali čerstvá jídla a slovenské spe-
ciality. Nechyběly ani 
cukrárny s výbornou 
italskou zmrzlinou 
a zákusky. Odpoči-
nout po koupeli jste 
si mohli na lehátkách 
a lavečkách a přitom 
pozorovat zvířátka 
v malé zoologické 
zahradě. Na zele-
ných plochách jsme 
obdivovali řezbářské 
výtvory. Všichni ob-
chodníci byli ke všem 
návštěvníkům příjemní a milí. Každý den nás 
areál vítal čistý a upravený.

Ubytování jsme měli zajištěné v soukromém 
penzionu Quatro, ve dvou a třílůžkových poko-
jích s vlastním sociálním zařízením a televizí. 
K dispozici jsme měli také venkovní bazén, který 
jsme však nevyužívali, protože na koupání bylo 
chladné počasí. Snídaně byly formou švédských 
stolů, k večeři se podávala polévka a hlavní jídlo. 
Jako bonus jsme měli pečené prasátko, výborně 
připravené samotným spolumajitelem penzionu. 
Večer jsme mohli posedět v minibaru.

V průběhu našeho pobytu jsme uskutečnili 
dva výlety. Navštívili jsme maďarské město 
Ostřihom (30 000 obyvatel), které leží na státní 
hranici se Slovenskem na hraniční řece Dunaj. 
Nejznámější památkou Ostřihomi je světozná-
má bazilika, 118 m dlouhá, 40 m široká, vnitřní 
výška kopule je 71,6 m. Její průčelí zdobí 
osm 22 m vysokých sloupů korintského 
stylu. Současná bazilika vytvářející do-
minantu města se začala stavět v roce 
1822. Slavnostně byla vysvěcena 31. srpna 
1856 a zcela dokončena v roce 1869. Byla 
postavena podle vzoru baziliky sv. Petra 
v Římě. Důležitou součástí komplexu jsou 
dvě boční kaple – Kaple sv. Štěpána a Ba-
kóczová kaple, která původně souvisela se 
starým kostelem z 11. století. Kapli postavili 

v letech 1506 až 1511. Na poschodí baziliky se 
nachází arcibiskupská klenotnice, v níž je sbírka 
středověkých i novějších sakrálních předmětů, 
mezi nimiž se nachází i renesanční Kalvá-
rie krále Matyáše. Ostřihomská arcibiskupská 
klenotnice z roku 1886 je nejbohatší církevní 

klenotnicí v Maďarsku. Nejvyšší kněz 
v zemi zde korunoval všechny uherské 
krále. Vytvořil se zde liturgický soubor 
předmětů, které nazýváme korunovační-
mi klenoty. Mezi nimi najdeme nádherná 
roucha, pláště a biskupské mitry, nej-
cennější je však filigránový kříž, na který 
skládal přísahu král. V kryptě postavené 
ve staroegyptském stylu pod hlavní lodí 
kaple jsou pohřbeni ostřihomští arcibis-
kupové. V historii byla Ostřihom i hlavním 
městem Uherského království. Z kopule 
kaple, kam jsme vystoupili po 320 toči-
tých schodech, se nám naskytl úchvatný 

pohled na slovenské město Štúrovo, veletok 
Dunaj a parníky plujícími do Budapešti a do 
Vídně. Most Márie Valérie, spojující Maďarsko 
se Slovenskem, byl v současnosti otevřen v roce 
2001, stavbu podpořila Evropská unie, Maďar-
sko i Slovensko. První most byl dokončen v r. 
1895, v r. 1944 byl zničen ustupující německou 
armádou. Celých 57 let pak dopravu po Dunaji 
zajišťoval provizorní přívoz.

Náš další výlet se také vydařil. V krásném 
údolí řeky Žitavy, obklopené pohořím Tribeč, 
leží třítisícové městečko Topolčianky. Název 
obce se traduje podle topolů rostoucích v hoj-
ném počtu v jeho okolí. Navštívili jsme zámek 
z 15. – 16. stol. postavený v renesančním a ba-
rokním slohu. V sálech jsme obdivovali expozice 
vzácného nábytku, bytových doplňků – obrazů, 
dobových portrétů, starých hodin, keramiky, 

koberců, orientálních vyší-
vaných závěsů a zbraní ze 
16. – 19. století. Zámecká 
knihovna je jednou z nej-
vzácnějších knihoven ve 
střední Evropě a je jednou 
z mála v úplnosti zachova-
ných zámeckých knihoven 
na Slovensku. Po vzniku 
Československé republiky 
zámek téměř každý rok po 
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dobu prezidentské funkce na-
vštěvoval první prezident ČSR 
T. G. Masaryk – zachovaná je-
ho pracovna.

V blízkosti zámku je hřeb-
čín založený v r. 1921. Národní 
hřebčín Topolčianky je centrem 
chovu a šlechtění koní na Slo-
vensku, který kromě plemenné 
knihy Lipicana je pověřený ve-
dením plemenných knih Hucul, 
Arab, vede centrální evidenci 
koní na Slovensku, která je jedi-
nou institucí oprávněně vystavo-
vat osvědčení o původu všech 

uznaných plemen koní na Slovensku. Chov 550 
koní 4 plemen je evropskou raritou.

T ý d e n  p o b y t u 
na Slovensku velice 
rychle uběhl a byl čas 
k návratu domů. Ještě 
si naposled vychutnat 
blahodárné teplo v ba-
zénu, dokoupit dárky 
nejbližším a známým 
– domácí klobásu, 
ovčí sýr, mletou pap-
riku, lázeňské oplatky, 
upomínkové předměty 
a hurá domů. Při zpá-
teční cestě jsme se 
alespoň na chvíli za-
stavili v hlavním měs-
tě Slovenska, v Brati-

slavě. Někteří z nás stihli dojít až na hrad, jiní 
zase spěchali do středu města, další se prošli 
po nábřeží. Díky dopravní nehodě na dálnici 
jsme asi 40 min. uvízli v koloně aut. Cestou do 
svých domovů jsme si ještě zavzpomínali na náš 
týdenní rekondiční pobyt.

Poděkování za zajištění rekondičního po-
bytu patří panu Hříbalovi, paní Lýdii Pokorné 
a Mirce Hlaváčové z Informačního centra, za 
přípravu a hlavně organizaci celého týdne paní 
Marii Hajdamachové a Mirce Vašíčkové.

Mgr. M. Vašíčková 
vedoucí rekondičního pobytu

kRáloVSká ZaHRadní SlaVnoSt
Rok s rokem se sešel a opět tu byla první 

neděle v září, na kterou Občanské sdružení „Za 
rozvoj města” připravilo druhý ročník Královské 
zahradní slavnosti. Ve dvě hodiny odpoledne 
přijel v kočáře taženém koňmi král s královnou, 
doprovázeni průvodem svého dvořanstva. Král 
přivítal všechny přítomné a vyzval je k čestným 
bojům, soutěžím a zábavě. Pak už na všechny 
princezničky a prince čekalo vystoupení Pís-
ničkových tetin, které jistě vykouzlily úsměv 
na nejedné dětské tváři. Dále jste mohli vidět 
vystoupení šermířů, rytířů, na nádvoří se obje-
vily i živé sochy. Celým odpolednem písničkami 
provázela Šošůvská schola s hosty, mohli jste 
se svézt v krásných kočárech tažených koňmi, 
vyzkoušet si rytířské brnění, střílet lukem i kuší 
nebo také zasoutěžit a získat drobné odměny. 

královský průvod

Proběhlo královské pasování, malovali jste per-
níčky, kupovali šperky, medovinku či trdelníky, 
dobroty z udírny, no prostě a krátce, snad jste 
si s námi užili příjemné odpoledne. Závěr patřil 
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netradičnímu ohňostroji, který se nejen dětem 
opět velice líbil.

Tuto akci bychom ovšem nezvládli bez dob-
rovolníků, kteří nám i letos pomáhali, bez spon-
zorů a pochopení paní kastelánky. Také většina 
vystupujících se vzdala svého nároku na honorář. 
Všem ze srdce děkujeme a to také především 
Vám – návštěvníkům (bylo Vás asi 950), kteří jste 
přišli a bavili se, i když počasí nám nepřálo tak 
dobře jako loni. Příští rok opět první neděli v září 
nashledanou, již teď se na Vás těšíme…

Za o. s. „Za rozvoj města“ 
Romana Synakieviczová

král a královna s diváky sledují připravený program

celým odpolednem provázela Šošůvská schola s hosty živé sochy

děti soutěží i princezny tancovaly

královské pasováníboj s drakem děti také vyhrály

rytířský souboj
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ho léta, zámecká atmosféra a v neposlední řadě 
obrovská profesionalita a nasazení umělců, jejichž 
umění skutečně bralo dech. Jediné, co zklamalo, 
byla nízká návštěvnost koncertu. V tomto případě 
lidé skutečně prohloupili, věřím totiž, že páteční 
večer nemohli v širokém okolí strávit příjemněji. 
Všem vřele doporučuji příště napravit tuto osudo-
vou chybu, a pokud nás Jakub Pustina znovu uctí 
svou přítomností, neváhat se zúčastnit jeho recitálu. 
Rozhodnutím strávit pár chvil v krásném prostředí 
za poslechu nejznámějších italských a španělských 
árií se mnohým vybavily příjemné chvíle během do-
volených v přímořských letoviscích jižní Evropy, jiný 
se přenesli do divadelních sálů. Měli jsme možnost 
cítit se tak na jiném místě a v jiném čase. Koncert 
byl skvělý a ještě jednou apeluji na případné zá-
jemce, aby neváhali a příště zaplnili mezeru v duši 
právě tímto povznášejícím způsobem.

M. Hlaváčová

co noVéHo na dětSkém HřiŠti 
a co VáS Čeká dál…

Určitě všichni, kdo pravidelně navštěvujete dět-
ské hřiště za hasičkou v zahradě u vodáků jste si 
všimli, že v letošním roce přibyly lavečky a oplocení 
za klubovnou vodáků. Podařilo se nám (občanskému 
sdružení „Za rozvoj města“) díky sponzorům dovyba-
vit naše hřiště. V nejbližší době přibude ještě jeden 
odpadkový koš a při otevření na jaře doinstalujeme 
také dvě nové houpačky pro ty nejmenší. Nejlépe 
vypovídají fotografie před a po výstavbě.

Když jsme na toto hřiště začali po troškách dá-
vat dohromady finanční prostředky, byli jsme plni 
optimismu, který nás neopustil. Výstavbu dětského 
hřiště jsme provedli ve svém volném čase, finanční 
prostředky na výstavbu jsme zajistili mimo finanční 
rozpočet města. A je to bez mála půl milionu korun, 
který – a to je ta dobrá zpráva – je již zaplacen.  Provoz 
dětského hřiště provádíme ve svém volném čase, bez 
nároku na odměnu, každý z nás je také sponzorem. 
Proto nás mrzí, když se k nám 
dostávají zprávy, že nám to naše 
hřiště zase někdo ničí. Zkusme se 
ke všemu chovat tak, jako by to 
bylo naše vlastní… bude všechno 
lehčí, jednodušší a krásnější. 

Opakem je, když přijdeme 
a vidíme spoustu veselých dětí, 

V pátek 10. září v bezesporu jeden s nejpří-
jemnějších a nejteplejších podzimních večerů nás 
poctil svou návštěvou barytonista Jakub Pustina. 
Díky svému pěveckému umění, šarmu, humoru 
a bezprostřednosti, se kterou vystupuje, obohatil 
tento již tak kouzelný večer a učinil z něj na dlou-
hou dobu nezapomenutelný zážitek. S klavírním 
doprovodem Richarda Pohla předvedli jeden z nej-
krásnějších koncertů komorní hudby, nebojím se 
říci za posledních několik sezon. Krátkou přestávku 
v nabitém programu mohli návštěvníci strávit na 
zámeckém nádvoří prosluněném podzimním slun-
cem za doprovodu padajících kapek vodotrysku 
nebo prohlídkou překrásných jiřinek ve výstavní 
síni kaple. Zámecká kaple se díky neuvěřitelnému 
rozsahu pěvce stala malou komůrkou, jejíž klenba 
jakoby se měla každou chvíli rozepnout k večerní 
obloze babího léta plné červánků. V jeden večer se 
tak spojilo více aspektů – nádherný večer pozdní-

ZaHaJoVací konceRt SeZony kPH V Zámecké kaPli

které hřiště využívají a rodiče či prarodiče, jak se 
radují s nimi, mají se kde potkat, popovídat.. To je 
ten důvod, proč jsme tuto práci dělali a děláme. 
A nejen hřiště, i ostatní akce, které naše sdružení 
pořádá a vy je opravdu hojně navštěvujete. Jen ty 
letošní začaly zaplněnou tělocvičnou při Maškarním 
bále, potom koloběžkové závody, následoval výlet 
do Bonga, v září Královská zahradní slavnost. Do 
konce roku nás čeká ještě Mikulášská besídka a 
pokud bude dokončena a zkolaudována Sokolovna, 
tak první Čertovský bál. 

Rádi bychom poděkovali Vám všem za přízeň, 
kterou našemu sdružení věnujete a také za to, 
že jsme si mohli dokázat, že je spousta dobrých 
a ochotných lidí, a že v dobré víře když se chce, 
tak všechno jde. Těšíme se na setkání při dalších 
akcích. A pokud máte nějaký nápad, radu či při-
pomínku, ozvěte se nám na e-mailovou adresu 
o.s.zarozvojmesta@seznam.cz.

Občanské sdružení „Za rozvoj města“

pozemek před výstavbou
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usnesení č. 1
Zastupitelstvo města bere na vědomí informa-
ci o postupu prací na rekonstrukci Kulturního 
centra Rájec-Jestřebí a schvaluje provedení 
víceprací dle přílohy č. 1.

Usnesení č. 2
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace 
o jednání s majiteli pozemků v budoucí trase 
silnice II/374.

Usnesení č. 3
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace 
o stavu správního řízení dle Protokolu o kontrol-
ním zjištění České inspekce životního prostředí, 
oblastního inspektorátu Brno ze dne 7.4.2010.

Usnesení č. 4
Zastupitelstvo města bere na vědomí Plnění 
příjmů a čerpání výdajů města k 31.07.2010 
(příloha č.2a – 2c).

Usnesení č. 5
Zastupitelstvo města schválilo rozpočtová opat-
ření č.4/2010 až 6/2010 (přílohy č.3,4,5).

Usnesení č. 6
Zastupitelstvo města projednalo Zprávu o čin-
nosti společnosti Voda-Teplo-Světlo, s. r. o. za 
1. pololetí roku 2010 (příloha č. 6a – 6e).

Usnesení č. 7
Zastupitelstvo města projednalo návrh na 
změnu Územního plánu města Rájec-Jestřebí 
– zmenšení ploch B8, B9, B10 v k. ú. Jestřebí 
a v k. ú. Rájec nad Svitavou uvedených ve 
schváleném územním plánu jako plochy bytové 

u s N E s E N Í
ze zasedání Zastupitelstva města Rájec-Jestřebí ze dne 8. září 2010

zástavby rodinnými domy. Zastupitelstvo města 
vzalo na vědomí důvody a výsledky vyhodno-
cení návrhových ploch bydlení Územního plánu 
města Rájec- Jestřebí a schvaluje pořízení změ-
ny, týkající se zrušení návrhových ploch bydlení 
označených B8, B9 a B10 (příloha č. 7a – 7d).

Usnesení č. 8
Zastupitelstvo města zvolilo přísedící Okres-
ního soudu Blansko na léta 2010 – 2014 paní 
Věru Kazdovou, Pionýrská 582, Rájec-Jestřebí 
a Ing. Bc. Radima Zaorala, Ol. Blažka 383, 
Rájec-Jestřebí.

Usnesení č. 9
Zastupitelstvo města rozhodlo neprodat část 
pozemku parc. č. 324 v k. ú.Jestřebí.

Usnesení č. 10
Zastupitelstvo města pověřuje radu města 
k projednání a schválení smlouvy se Státním 
fondem životního prostředí o poskytnutí dotace 
v rámci Operačního programu životní prostředí 
na akci „Zateplení budovy Základní školy a ma-
teřské školy Rájec-Jestřebí“ a k podpisu této 
smlouvy starostou nebo místostarostou města 
Rájec-Jestřebí.

Usnesení č. 11
Zastupitelstvo města pověřuje radu města 
k projednání a schválení smlouvy o poskytnutí 
dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na 
projekt Family Point.
Ing. Pavel Perout v. r.   Antonín Hříbal  v r.
  starosta   místostarosta

u s N E s E N Í
ze schůze Rady města Rájec-Jestřebí dne 13. 9. 2010

Usnesení č. 1a
Rada města bere na vědomí informace o po-
stupu prací na rekonstrukci sokolovny. Rada 
města doporučuje uplatnit smluvní sankci za 
nedodržení termínu dokončení stavby.

Usnesení č. 1b
Rada města bere na vědomí informace o stavu 
akce zateplení budovy základní školy v Rájci-
Jestřebí.

Usnesení č. 1c
Rada města bere na vědomí informace o stavu 

jednání ve věci návrhů zprostředkovatelských 
smluv na prodej stavebních pozemků v Jes-
třebí.

Usnesení č. 1d
Rada města rozhodla uzavřít s a. s. Telefónica 
O2 Czech Republic smlouvu o budoucí smlouvě 
o zřízení věcného břemene na pozemku parc. 
č. 94 v k. ú. Rájec nad Svitavou.

Usnesení č. 1e
Rada města rozhodla zveřejnit záměr prodat 
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pozemek parc. č. 5/1 zahrada o výměře 419 m2 
a část pozemku parc. č. 640 ostatní plocha 
o výměře cca 30 m2 (z celkové výměry 253 m2) 
oba v k. ú. Holešín.

Usnesení č. 1f
Rada města rozhodla poskytnout Moravsko-
slezskému svazu Vojenských táborů nucených 
prací – Pomocné technické prapory, územní or-
ganizace Blansko příspěvek na publikaci „Černí 
baroni z okresu Blansko“ ve výši 1.000,- Kč.

Usnesení č. 1g
Rada města ukládá paní Papouškové aktualizo-
vat informaci o užívání bytu paní Pavlišovou.

Usnesení č. 2
Rada města provedla zhodnocení zasedání 
zastupitelstva města dne 08.09.2010.
Rada města ukládá jednatelům společnos-
ti Voda-Teplo-Světlo, s. r. o. zpracovat do 
23.09.2010:

a) rozbor odpovědnosti za chyby zjištěné 
Českou inspekcí životního prostředí,

b) návrh konkrétních opatření s uvedením 
jakým způsobem bude společnost řešit 
uložené sankce.

Usnesení č. 3
Rada města akceptuje výsledek výběrové-
ho řízení ze dne 13.09.2010 na dodavatele 
vnitřního vybavení Kulturního centra Rájec-
Jestřebí. Rada města rozhodla za zadavatele 
vybrat firmu DOLP s. r. o., která se umístila na 
1. místě výběrového řízení s nabídkovou cenou 
2.799.511,- Kč.

Usnesení č. 4
Rada města rozhodla pronajmout paní Nedomo-
vé část pozemku parc. č. 1931 orná půda o výmě-
ře cca 135 m2 v k. ú. Rájec nad Svitavou.

Usnesení č. 5
Rada města projednala žádost firmy ENER-
GETIKA Boskovice spol. s r. o. o vyjádření ke 
stavbě číslo SB-4610-347 „Jestřebí – přípojka 
NN Maňoušek. Rada města nemá námitek 
k předmětné stavbě a souhlasí s uzavřením 
smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení práva 
odpovídajícího věcnému břemenu s E. ON 
Distribuce, a. s.

Usnesení č. 6
Rada města projednala Zprávu o daňové kon-
trole provedené Finančním úřadem Blansko 
u města Rájec-Jestřebí v období od 23.06.2010 
do 10.08.2010. Rada města konstatuje, že 
kontrolní orgán při kontrole 4 druhů daní (období 
roku 2007 až 1. čtvrtletí roku 2010) nezjistil žád-
ná závažná pochybení. Rada města vyslovuje 
poděkování pracovnicím hospodářsko správní-
ho odboru paní Musilové a paní Skotákové.

Usnesení č.7
Rada města schvaluje Smlouvu o poskytnutí 
dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na 
projekt Family Point v Rájci-Jestřebí a pověřuje 
místostarostu podpisem této smlouvy.

Usnesení č.8
Rada města rozhodla zveřejnit záměr prodat 
pozemek parc. č. 166 zahrada o výměře 61 m2 
v k. ú. Jestřebí.

Usnesení č. 9
Rada města souhlasí s dočasným umístěním 
(do 15.05.2011) včelstev (včelnice na podstav-
cích) na části pozemku parc. č. 1934/4 sad 
o výměře cca 100 m2 v k. ú. Rájec nad Svitavou 
(lokalita Žleb) dle žádosti Ing. Paráka. Město 
Rájec-Jestřebí neodpovídá za zabezpečení 
umístěných včelstev.

Usnesení č. 10
Rada města projednala Zápis ze schůze Ko-
mise pro vodní hospodářství a životní prostředí 
ze 16.08.2010.

Usnesení č.11a
Rada města schvaluje Smlouvu o poskytnutí 
dotace 100.000,- Kč z rozpočtu Jihomoravského 
kraje na výstroj a výzbroj jednotek sboru dobro-
volných hasičů na období let 2009 – 2012.

Usnesení č. 11b
Rada města bere na vědomí informaci TJ Sokol 
Rájec-Jestřebí o zbudování ochranné stěny za 
sokolovnou a souhlasí s podílem města na této 
akci ve výši 20 tis. Kč.

Antonín Hříbal v. r.  Mgr. Miroslava Vašíčková v. r.
  místostarosta   členka rady



Čtvrtek 16. září 2010  
areál zámeckého parku

ZPÍVEJTE S NÁMI
Přehlídka zájmové  
umělecké činnosti  
handicapované mládeže
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